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FEJLESZTÉSEK 
A Tatay Zoltán Ifjúsági 
Sporttelepen új műfüves 
focipálya építését kezdte 
meg Szerencs Város Ön-
kormányzata. A focipálya 
a szabványoknak megfe-
lelően épül. Cikkünk a 17. 
oldalon olvasható.

INTERJÚ 
Szőnyi András tíz évig volt 
a Nestlé szerencsi/diós-
győri gyárigazgatója, aki 
eredményesnek tartja a 
világcég helyi üzemeiben 
eltöltött időszakot. A vele 
készített interjú a 9. olda-
lon olvasható.

Idén 18. alkalommal tartották meg Szerencsen a Kolompos Tábort. 
Cikkünk a 11. oldalon olvasható. (Fotók: Kolompos együttes).



Az ünnepelt örömmel fogadta Orbán Viktor miniszterelnök kézjegyével 
ellátott emléklapot és a város ajándékait. Erzsike néni 1933. július 12-én 
született, közel negyven évig élt Pécsen, ahol gyors- és gépíróként dol-
gozott. Négy éve került a Szerencsi Gyémántkapu Idősek Otthonába, ahol 
húgával él együtt. Testvérének a gyermekei rendszeresen látogatják. Sza-
badidejében szeret televíziót nézni és rádiót hallgatni. Isten éltesse Erzsike 
nénit és további jó egészséget kívánunk neki!

A kilencvenéves Kiss Jánosnét köszöntötte július 12-én 
születésnapja alkalmából dr. Bobkó Géza alpolgármester.

ISTEN ÉLTESSE 
ERZSIKE NÉNIT!

Az ünnepségen Nyiri Tibor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Beszédében elmondta, 
hogy ezen az éven minden városi eseményt igyekeznek majd összekötni a szerencsi csoko-
ládégyári programokkal, ami eddig mindenhol remekül sikerült. „Mindenütt szeretnénk meg-
jelentetni a száz éves történelemmel rendelkező édességet” – mondta a városvezető. Hoz-
zátette, a Múzeumok Éjszakája tökéletes alkalom arra, hogy a gyár egykori dolgozói együtt 
ünnepeljenek, nosztalgiázzanak, felidézzék a régi emlékeket és közösen megtekintsék a gyár 
tiszteletére készült kiállítást. 
A megnyitó után a születésnapi tortát ünnepélyes keretek között vágták fel, és fogyasztották 
el közösen. Ezt követően Majoros Judit vezetésével az esemény tárlatvezetéssel folytatódott. 
Az igazgató részletesen beszámolt a szerencsi gyár történetéről és az ott készített termé-
kekről is. A születésnapi ünnepséget a Petrikovics-emléktábla koszorúzásával zárták. Az ese-
ményről bővebb tudósítást adunk a Szerencsi Hírek, a csokoládégyár tiszteltére kiadott kü-
lönszámában.
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A Múzeumok Éjszakájához kapcsolódva az idén száz éves szerencsi 
csokoládéról emlékeztek meg június 23-án a Zempléni Múzeumban.

Halász Tiborné szerint már akár egy 30 perces 
munkával is sokat tehetünk környeztünk szépíté-
séért. A szerencsi köztiszteletben álló nyugdíjas 
július 12-én unokáival együtt azzal a szándékkal 
ment ki az Erzsébet téri játszótérre, hogy kicsit 
szebbé varázsolják. A területen többek között 
gyomláltak, szemetet szedtek, takarítottak és a 
homokozót tisztították meg. „Elsősorban az uno-
káimnak szeretnék jó példát mutatni, másodsor-
ban az embereknek, hogy tegyenek a helyi kö-
zösségért” – mondta Halász Tiborné. Hozzátette, 

a homokozóban a gaz mellett nagyon sok volt a 
macskaürülék és a kutyapiszok, ez utóbbiból több 
volt, ezért arra kéri az ebek tulajdonosait, hogy 
jobban figyeljenek oda kedvenceikre, hiszen ez 
egy játszótér – hívta fel a figyelmet Halász Tibor-

né. A gyermekekre nézve különösen veszélyes az 
állati ürülék. Az abban található toxikus baktérium 
nagyon komoly betegséget okozhat. Szerencsére 
egyre több állattartó ügyel a szabályok betartá-
sára, aki mégis otthagyja a kutya ürülékét a köz-
területen az felelősségre vonható és vele szemben 
bírság is kiszabható. 
A Kossuth tér 6/B társasház lakóközössége évti-
zedek óta óvja, szépíti a környezetét. Nagy István 
és a lakóközösség jelentős munkát végez a köz-
terület gondozásában. Pénzt és energiát nem kí-
mélve gyomlálnak, virágokat ültetnek, szemetet 
szednek, metszenek. A lakóközösség 2006-ban 
elnyerte a legvirágosabb társasházért járó helyi 
kitüntetést is. A céljuk tizenhét év után sem vál-
tozott: példát szeretnének mutatni az emberek-
nek és szeretik a tiszta és gondozott lakókörnye-
zetet.

Az elmúlt időszakban több olyan la-
kossági kezdeményezésre hívták fel 
szerkesztőségünk figyelmét, ame-
lyekről örömmel adunk hírt lapunk-
ban. Bízunk abban, hogy a jó példák 
követésre találnak.

Erzsike nénit dr. Bobkó Géza alpolgármester köszöntötte.

JUBILEUMI SZÜLETÉSNAP A ZEMPLÉNI MÚZEUMBAN

LAKÓKÖRNYEZETÜNK SZÉPÍTÉSE
A tortát az egykori dolgozók vágták fel.

Nagy István a lakóközösséggel együtt gon-
dozza a közterületet.



Nagy örömömre szolgál, hogy egyre több szer-
vező választja városunkat különböző esemé-
nyek, rendezvények helyszínéül. Az idei évben 
folytatódtak a programok: a Borsod-Abaúj-
Zemplén Megyei Tűzoltó Szövetség tartott Tűz-
oltó Szakmai és Családi Napot május 27-én Sze-
rencsen, ahol Macz János Zsolt, a katasztrófa-
védelem megyei igazgatója beszédében külön 
kitért arra, hogy „sok főzőversenyen, családi 
napon és megmérettetésen voltam már, de 
olyanon mint a szerencsi még nem! Ezen az ese-

ményen minden együtt volt, és remélem, hogy 
ebből hagyomány lesz.” 
Ezt követően a Tiszáninneni Református Egy-
házkerület nagyszabású szabadtéri evangelizá-
ciós napot szervezett június 3-án a Rákóczi-vár 
kertjében. A sikeres rendezvényt követően 
Pásztor Dániel püspök úrral közösen fejeztük ki 
szándékunkat, hogy a jövőben folytatjuk és szé-
lesítjük az együttműködésünket. 
Az idén huszonhatodik alkalommal tértek visz-
sza június 23-26-a között az ország tárogatósai 
a történelmi vár falai közé. A megnyitó ünnep-
ségén Nagy Csaba tárogatóművész, a Rákóczi 
Tárogató Egyesület alapító elnöke külön mon-
dott köszönetet Szerencs Város Önkormányza-
tának, hogy évről évre kiváló házigazdái va-
gyunk a három napos eseménynek, ahová már 
a határon túlról is érkeznek művészek. 
A közelmúltban pedig Nagy Zoltán, a Kolompos 
együttes vezetője hozzám küldött levelében fe-
jezte ki a Kolompos Családi Tábor valamennyi 
résztvevője nevében elismerését a 2023-as, im-
máron tizennyolcadik rendezvényük iránt tanú-
sított nagyvonalúságért, támogatásért, a sok-
sok kedvességért, amit a szerencsi emberektől 
kaptak. Soha nem voltak még együtt ennyien, 

mint az idén. A teljes létszámuk 178 fő volt, en-
nek nagyjából a fele felnőtt, a fele gyermek a 
kicsiktől a nagyokig, és immár sok helyi család 
is látogatta a tábor programjait. „Köszönjük, 
hogy a város támogatásával egy mindenki szá-
mára élményekben dús egy hetet tölthettünk 
Szerencsen! – írta Nagy Zoltán. 
A magam és az itt élők nevében egyaránt hálás 
vagyok a dicséretekért, köszönöm azoknak a kol-
légáimnak a munkáját, akik szerepet vállaltak a 
programok szervezésében, a megvalósításában. 
Úgy gondolom, hogy a városunk szépsége (ami 
nekünk talán már fel sem tűnik), valamint a ba-
rátságos lakosság mind hozzájárulnak ahhoz, 
hogy a vendégeink értékeljék itt töltött idejüket. 
A pozitív visszajelzések arra ösztönöznek ben-
nünket, hogy tovább fejlesszük és gazdagítsuk 
szolgáltatásainkat, még vonzóbbá tegyük váro-
sunkat a helyiek és a látogatók számára egyaránt. 
A Kolompos együttes honlapjára és Facebook 
oldalára „táborzáró” képnek egy szerencsi kis-
lány, Kis Vivien rajzát tette ki, amit ajándékként 
vitt az utolsó mulatságra. Így a forrás megjelö-
lésével a bejegyzésemhez én is ezt használom 
illusztrációnak. 

Nyiri Tibor polgármester

SZERENCS 
A VENDÉGVÁRÓ KISVÁROS

Kis Vivien alkotása.
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A szerencsi csokoládé az egész 
nemzet számára fontos és iden-
titásmeghatározó termék, 
mondta köszöntőjében Koncz 
Zsófia, a térség országgyűlési 
képviselője, miniszterhelyettes. 
Hozzátette, az édesség generá-
ciókon át fontos üzenetet hor-
doz és akik ehhez hozzátettek 

valamit köszönetet érdemelnek. 
Takács István, a Szerencsi Bonbon Kft. alapító ügyvezetője beszédében ki-
emelte, hogy a Szerencsi Bonbon Kft. fő feladatai közé tartozik, hogy a sze-
rencsi édességek receptjeit megmentsék az utókornak, a centenárium al-
kalmából kibocsátott bélyegek mérföldkőnek számítanak a gyár életében. 
Hegmanné Nemes Sára, a Magyar Posta Zrt. igazgatóságának alelnöke 
elmondta, hogy 36 ezer ünnepi emlékbélyeget hoznak forgalomba, ve-
gyesen rajta a tej- és étcsokoládé színvilágával, ezen felül hatezer példány 
csokoládéillatú bélyeg is készült. Egy bélyeg 300 forintba kerül, képeslapon, 
borítékon egyaránt használható. 

Nyiri Tibor, Szerencs polgármestere érdeklődésünkre elmondta, hogy már 
korábban felvették a kapcsolatot a Magyar Postával, hogy méltó emléket 
állítsanak a gyárnak és a csokoládénak. Hozzátette, a bélyeggyűjtés ma 
már nem tartozik a közkedvelt hobbik közé, de mindenképpen értéket 
képvisel és remek reklámhordozó. Kiemelte, hogy a most kiadott macs-
kanyelv alakú bélyeg a város, a helyi csokoládé és a gyártó hírnevét öreg-
bíti. A rendezvényen műsort adott az ugyancsak 100 esztendős Szerencsi 
Férfikórus. Az eseményről bővebb tudósítást adunk a Szerencsi Hírek a 
centenárium tiszteltére szeptember közepén megjelenő különszámában.

Az idén 100 éves szerencsi csokoládégyártás tiszteletére 
alkalmi bélyegsort bocsátott ki a Magyar Posta Zrt. Az 
ünnepélyes bemutatót július 13-án tartották a Szerencsi 
Bonbon Kft. üzemében.

MACSKANYELV ALAKÚ ÉS CSOKIILLATÚ 
BÉLYEGET BOCSÁT KI A POSTA

(Fotónkon balról jobbra: Nyiri Tibor, Hegmanné Nemes Sára, Koncz Zsó-
fia és Takács István.
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A magyar egészségügy napja (másik nevén 
Semmelweis-nap) egy 1992 óta, minden év július 
1-jén megtartott ünnepnap Magyarországon. 
1818-ban ezen a napon született Semmelweis 
Ignác magyar orvos, az „anyák megmentője”, 
aki kiemelkedő szerepet játszott a gyermekágyi 
láz leküzdésében. A színháztermi eseményt 
megelőzően az intézmény vezetősége megem-
lékezett névadójáról, dr. Szántó J. Endre és Gőri 
Lajos, egykori szerencsi orvos és alpolgármes-
terről. Emléktáblájuknál a Szántó J. Endre Egye-
sített Szociális és Egészségügyi Intézetnél (to-
vábbiakban ESZEI) koszorút helyeztek el. 
A színházteremben – amit az ESZEI és Szerencs 
Város Önkormányzata szervezett – dr. Bobkó 
Géza igazgató főorvos köszöntötte az egészség-
ügyi dolgozókat, továbbá az eseményre meghí-
vott mentőszolgálat munkatársait, gyógyszeré-
szeket, ápolókat, védőnőket és asszisztenseket. 
Az igazgató főorvos beszédében a bizalomról 
szólt. „Az utóbbi időben megváltozott a lakos-
ság viszonya az egészségügyhöz, a megszerzett 
bizalmat meg kell tartanunk, erre készek va-
gyunk Szerencsen, az intézetnek ez szakmai 
alapelve” – hangsúlyozta az igazgató. 
Koncz Zsófia, a térség országgyűlési képviselője, 
miniszterhelyettes kiemelte az itt élők büszkék 
lehetnek a helyi egészségügyi dolgozókra, hi-
szen az ESZEI-ben közel ötvenezer embert lát-
nak el. Ez számokkal közölve megközelítőleg 160 
ezer orvos-beteg találkozást jelent évente. 
Hangsúlyozta, hogy az intézménynek sikerült 
egy több mint 100 millió forintos pályázatot 
megnyerni CT-berendezés beszerzésére, majd az 
egész térség nevében mondott köszönetet az 
egészségügyi dolgozóknak. 
Nyiri Tibor polgármester pohárköszöntőjében ki-
emelte, az elvárások egyre nagyobbak, ez a szak-

ma jólelkű, egész embert kíván. „Az egészség-
ügyben dolgozók a közösségnek adnak. Itt soha 
ilyen technikai színvonalon nem volt még ellátás, 
napról-napra érzékelhető a fejlődés. Nem véletlen, 
hogy a város lakosságának egyharmada túl van 
a hatvanöt éven, (szépkorú, időskorú), hiszen az 
orvosi ellátás az elmúlt fél évszázadban óriásit fej-
lődött tudásban, műszerezettségben” – mondta 
a városvezető. Hozzátette, azt kell éreznie min-
denkinek, hogy a városban jó élni, azon kell dol-
gozni, hogy ez a jövőben is így maradjon. „Mi 
mindent megteszünk ami rajtunk múlik a város 
és az egészségügy kapcsolatában, hiszen az élet-
ünkről van szó” – hangsúlyozta a polgármester. 
A Magyar Orvosi Kamara Abaúj-Hegyalja válasz-
tókerület elnöke dr. Kiss Bertalan szintén az 
egészségügyi dolgozókat méltatta. Beszédében 
elhangzott, hogy ez az a hivatás amelyben min-
dig helyt kell állni, folyamatosan fejlődni kell és 
képezni magunkat. 
A kitüntettetek méltatása most nem szóban, ha-
nem videó formájában történt. Az eseményt 

megelőzően minden díjazottról pár perces vide-
ót készíttetett az ESZEI vezetősége, amelyeken 
bemutatták az elismerésben részesített dolgo-
zókat. Kitüntetésben részesült dr. Várhegyi Zsolt 
szemész főorvos, aki Semmelweis Ignácot ábrá-
zoló szobrot vett át. Dr. Keresztesi Erzsébet kar-
diológus szakorvos főorvosi címet adományozó 
oklevelet kapott. Kiváló munkájukért emléklap-
ban részesült Oroszné Czifra Erika, dr. Sipos At-
tiláné szakasszisztensek és Kissné Gőz Krisztina 
HR ügyintéző, míg. A Magyar Egészségügyi 
Szakdolgozói Kamara díjával Szabó Gáborné 
szakasszisztenst jutalmazták. Az ünnepségen 
köszöntek el a kollégák Vajdáné Gyurkovics Ka-
talin szakasszisztenstől, aki nyugállományba vo-
nult. Korábbi időpontban, a Miskolcon megtar-
tott ünnepségen a Magyar Orvosi Kamara Bor-
sod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Területi Elnöksé-
ge Életmű díjjal jutalmazta Bazsa Geyza ortopéd 
főorvost, a szerencsi rendelőintézet szakorvosá-
nak több évtizedes, a gyógyítás érdekében ki-
fejtett magas színvonalú tevékenységét.

A díjazottak.

Az egészségügyi dolgozókat köszöntötték.

KITÜNTETÉSEK A SEMMELWEIS NAPON
A szerencsi egészségügyben dolgozó-
kat köszöntötték június 30-án Sem-
melweis nap alkalmából a Rákóczi-
várban.
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Az eseményen Koncz Zsófia, a térség országgyűlési képviselője, minisz-
terhelyettes köszöntötte a megjelenteket. Beszédében elmondta, hogy 
az ehhez hasonló infrastrukturális fejlesztések fontosak a régiónak. Hoz-
zátetet, a Tokaj-Zemplén Térség Fejlesztési Program keretében már szá-
mos beruházásra történt. A jelenlegi közel kilenc kilométeres szakaszt 
hazai forrásból finanszíroztak. Az országgyűlési képviselő hangsúlyozta: 
a cél az, hogy Budapest és a Balaton után a tokaji régió legyen a harma-
dik legvonzóbb turista célpont. 
Latorcai Csaba, a Területfejlesztési Minisztérium parlamenti államtitkára ki-
fejtette, hogy a kormánynak fontos a régió, ezért döntött úgy három éve a 
kormány, hogy elindítja a 150 milliárd forintos Tokaj-Zemplén Térség Fejlesz-
tési Programot. „Ez tökéletesen megmutatja, hogy egy kisebb régióban mi-
lyen fantasztikus eredményeket lehet elérni akkor, ha a kormány a helyiekkel 
együttműködve keresi és találja meg a térség versenyképességének a té-
nyezőit, és ezeket a helyiekkel együtt fejleszti. Minden település olyan tá-
mogatást és fejlesztést kap, amire az ott élőknek igényük van” – mondta. 
Hörcsik Richárd, Zemplén országgyűlési képviselője beszédében az infrast-
ruktúra fejlesztését hangsúlyozta. „A turizmushoz kellenek vendéglők, a tokaji 
borok, szép lányok, modern új szállodák, mindez épül Tokajtól egészen Sá-
toraljaújhelyig. A legfontosabb az utak állapota, amiknek a felújításukban na-
gyot haladtunk és lépésről lépésre adjuk át őket” – fogalmazott a képviselő. 
Nyiri Tibor, Szerencs város polgármestere beszédében az út minőségét emel-
te ki. „Kiváló minőségben kaptuk meg az utat, az infrastruktúra lehetőséget 
teremt arra, hogy a turizmusban, a gazdaság más területén ne érezzük ma-
gunkat úgy, hogy nem vagyunk a nemzet testének a része” – hangsúlyozta 
Nyiri Tibor. Hozzátette, a kormány az utóbbi időben fontos fejlesztéseket va-

lósított meg: ilyen a 37-es számú út négysávosra bővítése Szerencsig, az al-
sóbbrendű úthálózat fejlesztése, a szennyvízhálózat és a csatornák moder-
nizálása. Szerencs és Ond egy nyugat-európai szintű modern kisváros, amit 
mi sem bizonyít jobban, minthogy minden olyan szolgálatás elérhető 15 per-
cen belül, amikre szüksége lehet az itt élő embereknek. 
Az avatási program végén Tarr Levente, Magyar Közút Nonprofit Zrt. fej-
lesztési és felújítási osztályvezetője összegezte az elvégzett munkát. El-
mondta, hogy 140 kilométer utat korszerűsítettek tavaly a vármegyében 
közel 17 milliárd forint értékben, aminek a nyolcvan százaléka hazai pénzügyi 
forrás volt. A 3712-es jelű út közel 9 kilométeren újult meg 2-szer 1 sávon, 
átlagosan hat méter szélességben. A kivitelezés során 9500 tonna aszfaltot, 
1700 folyóméter kiemelt szegélyt, 4200 tonna zúzott követ építettek be és 
2500 négyzetméteren cseréltek teljes pályaszerkezetet.

Ünnepélyesen átadták július 13-án a Tokaj-Zemplén Tér-
ség Fejlesztési Program keretében megújult Szerencs-
Ond-Rátka-Tállya településeket összekötő utat. A 3712-
es jelölésű szakaszt a kormány 1 milliárd 80 millió forinttal 
támogatta.

ÚTÁTADÁS SZERENCS ÉS TÁLLYA KÖZÖTT

Az ünnepélyes átadót július 18-án tartották a Tokaji Fesztiválkatlan előtt. 
A megjelent településvezetőket és önkormányzati dolgozókat Koncz Zsó-
fia, a térség országgyűlési képviselője, miniszterhelyettes köszöntötte. Be-
szédében emlékeztetett: tavaly pilot jelleggel kezdődött el a Volánbusz 
által üzemeltetett Tokajbusz-projekt, amely a vonatjáratokhoz csatlakozva 

egy turisztikai útvonalra fűzi fel a térség látnivalóit. „A kedvezményes na-
pijeggyel és háromnapos bérlettel igénybe vehető közlekedési konstrukció 
kétórás ütemben a szerencsi és a tokaji vasútállomást köti össze, érintve 
Bodrogkeresztúrt, Mádot, Tállyát, Rátkát és Ondot, illetve külön közlekedik 
Tokaj és Tarcal között” – ismertette Koncz Zsófia. Hozzátette, az idei busz-
járatokon Tokajbusz-térkép is elérhető, amelyen a menetrend mellett kü-
lönböző élménypontokról és látnivalókról informálódhatnak az utazók. 
Hangsúlyozta, az a cél, hogy Tokaj-Hegyalja Budapest és a Balaton után a 
harmadik leglátogatottabb turisztikai térség legyen Magyarországon. 
Kameniczky Ákos, a Volánbusz forgalmi és kereskedelmi főigazgatója az 
eseményen elmondta, a buszjáratokat a vasúti közlekedéshez igazították, 
csatlakozást adnak az InterCity vonatokhoz Szerencsen és Tokajban. A já-
raton egy fiatal, másfél éves autóbusz közlekedik, valamint a tarifarend-
szert is úgy alakították ki, hogy vonzó legyen a turistáknak – tette hozzá 
a főigazgató. 
A járatoknak köszönhetően kedvezőbb a fontosabb látványosságok kö-
zösségi közlekedéssel történő elérhetősége, és nőtt az eljutási lehetőségek 
száma a térségben elhelyezkedő településekről Tokajba és Szerencsre. A 
hétezer példányban készült térképes kiadványon túl a járat útvonalán a 
buszmegállókban elhelyezett huszonhét információs tábla, valamint száz 
irányjelző könnyíti a tájékozódást. 
A Tokajbusz-járatok menetrendje és a Borongoló napijeggyel kapcsolatos 
további információk a volanbusz.hu weboldalon érhető el.

Térképes információs kiadvánnyal és népszerűsítő táb-
lákkal segítik a menetrend szerint közlekedő Tokajbusz 
járatain utazókat Tokaj-Hegyalján.

TÉRKÉPES KIADVÁNNYAL SEGÍTIK A TURISTÁKAT

Képaláírás: (b-j) Bartók Szabolcs, a Colas Zrt. területi igazgatója, Nyiri Ti-
bor, Szerencs város polgármestere, Latorcai Csaba, a Területfejlesztési 
Minisztérium parlamenti államtitkára, Hörcsik Richárd, a megye 5-ös szá-
mú országgyűlési képviselője, Koncz Zsófia, az Energiaügyi Minisztérium 
parlamenti államtitkára, a térség országgyűlési képviselője, Szabó Tünde 
országgyűlési képviselő, az Északkelet-magyarországi Gazdaságfejlesz-
tési Zóna komplex fejlesztéséért felelős kormánybiztos, Tirk Sándorné, 
Rátka polgármestere, Danyi László önkormányzati képviselő és Tarr Le-
vente, a Magyar Közút osztályvezetője.

A településvezetők és önkormányzati dolgozók átvették a táblákat.



A programkínálat évről évre egyre színesebbé válik, a rendezvénysorozat 
törzsközönsége pedig erős és lelkes, mind a zempléni régióban, mind Bu-
dapesten, sőt külföldön is – hangzott el az Újhutai Kastélyszállóban meg-
tartott sajtótájékoztatón, július 5-én. 
Az eseményen Hörcsik Richárd, Zemplén országgyűlési képviselője köszön-
tötte a meghívott polgármestereket és a sajtó képviselőit. Beszédében el-
hangzott, hogy a Zempléni Fesztivál nem csak koncertek sorozata, hanem 
egy szimbólum, ami az egységet, az összefogást jelképezi. Az ide fesztiválon 
közel 40 helyszínen, csaknem 20 településen, több mint 500 fellépő mű-
vésszel várja a látogatókat – mondta Hörcsik Richárd. 
Hollerung Gábor fesztiváligazgató elmondta, hogy az idei éven nagy volt a 
bizonytalanság a rendezvény előkésztése során. A tavalyi évre várt állami 
támogatásokról kiderült, utólag sem érkeznek meg, az idei lehetőségek pe-
dig nagyon lassan kezdtek csak körvonalazódni. Emiatt a fesztivál igazgatója 
lemondott. Az irányítási feladatokat Hollerung Gábor vállalta magára, aki 
korábban a művészeti vezető volt. Elhangzott, hogy a nagylelkű adományok, 
valamint az önkormányzatok példaértékű összefogása végül ösztönzőleg 
hatott a kormányra is; onnan is megérkezett a támogatási szándék híre. 
A fesztiváligazgató részletesen ismertette a fellépőket és a helyszíneket. Az 
idei Zempléni Fesztivált augusztus 11-19. között rendezik meg. A program-
sorozaton rendkívül sok stílus és műfaj képviselteti magát. Aki ellátogat a 
rendezvényre, találkozhat komolyzenei koncertekkel, a Budafoki Dohnányi 
Zenekarral, Cinefonic filmzene előadással, színházzal, jazzel, népzenével, vi-
lágzenével, kamaraprodukciókkal, tánccal, gyerekprogramokkal, kiállítással 
és számos gasztronómiai élménnyel – hangzott el. 
Nyiri Tibor, Szerencs város polgármestere érdeklődésünkre elmondta, hogy 
a tavalyi évi önkormányzati támogatás összegét a kialakult helyzet miatt a 
duplájára emelték. Szerencs ugyanis elkötelezett a kultúra és a helyi turizmus 
támogatásában. A polgármester kitért arra, hogy a város nem csak anyagi-
lag, hanem helyszínnel is támogatja a szervezőket. „Aki csak egyszer is ré-

szese volt ennek a programsorozatnak az tudhatja, hogy a Zempléni Fesz-
tivál magas szintű szórakozást jelent. Örülök neki, hogy Szerencsen sokadik 
alkalommal lép majd fel és ad koncertet a Budafoki Dohnányi Zenekar, amit 
mindig felemelő érzés látni és hallani” – mondta a városvezető. A sajtótá-
jékoztatót – Budafoki Dohnányi Zenekarból – Gazda Bence és Simkó-Vár-
nagy Mihály zenei előadása színesítette. 

 
Szerencsi programok 

2023. augusztus 12. szombat, Szerencs Rákóczi-vár udvara, 20 óra. Budafoki 
Dohnányi Zenekar: Szabad egy bécsi táncra? – keringők, polkák és egyéb 
mulatságok – című koncert. Jegyár augusztus 7-ig 2900 forint, augusztus 
8-tól 3900 forint. 
2023. augusztus 15. kedd, Szerencs Munkás Szent József katolikus templom, 
19 óra. Seventeen Singers: Gyöngyösi Levente szerzői estje. A belépés díjta-
lan! 
A Zempléni Fesztivál programjaira jegyek a Szerencsi Művelődési Központ 
és Könyvtárban elővételben várásolható (Szerencs, Rákóczi-vár. Tel.: 20/219-
3309). 
 

Budafoki Dohnányi Zenekar 
Magyarország egyik legdinamikusabb és legsokoldalúbb szimfonikus zene-
kara. A fenntartó Budafok-Tétény Budapest XXII. Kerület Önkormányzata 
jóvoltából 1993 óta hivatásos együttes az elmúlt negyedszázadban az ország 
egyik vezető együttesévé vált. A szerencsi program részletei lapzártánkig 
még nem volt teljes: Josef Strauss: Kék Duna keringő, Josef Strauss: A szférák 
zenéje – keringő, Josef Strauss: Árvácska polka-mazurka, ifj. Johann Strauss: 
Mirtuszkoszorú keringő, id. Johann Strauss: Sperl Polka, Guido Mancusi: Am 
Stadtpark Walzer / A Városligetben, Guido Mancusi: Pizzicato Polka française, 
Guido Mancusi: Running Sushi Polka. 
 

Gyöngyösi Levente és a Seventeen Singers 
Az Erkel- és Bartók-Pásztory-díjas zeneszerzőnek, a Budafoki Dohnányi Ze-
nekar rezidens művészének latin nyelvű, egyházi kórusdarabjai közül csendül 
fel néhány; köztük olyan művek, amelyeket a magyar közönség korábban 
nem hallhatott, mivel külföldi kórusok megrendelésére készültek. De meg-
szólal egy többtételes kantáta is a 71. zsoltár szövegére. A szerző maga ve-
zényli az erre az alkalomra alakult tizenhét tagú énekegyüttest, melynek hi-
vatásos énekművészei a Purcell Kórus, a Nemzeti Énekkar és a Magyar Rádió 
Énekkarának tagjai közül kerültek ki. 
Nőikari művek: Nolite timere (2018), In te, Domine, speravi (2017). Vegyeskari 
művek: Misericors Dominus (2015), Sussurrat iniquitas (2018), Beati mundo 
corde (2022), Vulnerasti cor meum (2018), Oculi autem eius (2022). 
További információk: zemplenifesztival.hu. Jegyek: zf.jegy.hu

A sokszínűség és a kulturális turizmus művészeti fesztiválja idén is, immár 32. alkalommal várja 
közönségét augusztus közepén.

ZEMPLÉNI FESZTIVÁL 
AZ ÉLMÉNYEK HARMÓNIÁJA

hírekhírek AJÁNLÓ6 SZERENCSI

(b-j) Hörcsik Richárd és Hollerung Gábor a sajtótájékoztatón.

Gyöngyösi Levente (Fotó: Raffay Zsófi).Bál a Hofburgban: a vendégek bécsi keringőt táncolnak, Wilhelm Gause 
festménye, 1900.



A megjelenteket Tamásné Szabó Klára a Sze-
rencsi Művelődési Központ és Könyvtár biblio-
tékájának vezetője köszöntötte. Beszédében el-
hangzott, hogy az emléksarok a 2013-ban el-
hunyt Tóth Miklósné gimnáziumi művésztanár 
előtt tiszteleg, aki több évtizeden keresztül ta-
nított szerencsi diákokat művészettörténetre. A 
relikviákat a pedagógus lánya, Szederné Tóth 
Zsuzsanna ajándékozta a könyvtárnak. 
Az átadáson Nyiri Tibor polgármester is köszön-
tötte a résztvevőket, közöttük egykori kollégá-
kat, tanítványokat. Elmondta, hogy Tóth Mik-
lósné a mai napig példakép az ifjúság előtt. 
„Egy művész jelleme az, ha az alkotásai élete 
után is elkísérik. Ez egy olyan ajándék, ami a 
küzdelmes élet eredménye. Mindenkiben van 
tehetség, csak meg kell találni. Van akinél szó-
ban vagy versben, másoknál az alkotásban je-
lenik meg. Tóth Miklósnénak a festészetben volt 
kiemelkedő a tehetsége, amit igyekezett átadni 

a növendékeinek is” – hangsúlyozta a városve-
zető. 
Kazsik Marianna könyvtáros verssel emlékezett 
az elismert művésztanárról. Szederné Tóth Zsu-
zsanna beszédében köszönetet mondott mind-
azoknak, akik hozzájárultak az emléksarok lét-
rejöttéhez, majd felkérésére a jelenlévők osz-

tották meg személyes emlékeiket Tóth Miklós-
néról. 
A kiállított festmények közül van ami az önkor-
mányzat tulajdonát képezi, míg a másik részét 
Szegedi Miklósné ajándékozta a könyvtárnak. 
Az emléksarok és a képek a könyvtár nyitvatar-
tási idejében megtekinthető.
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Emléksarkot avattak a tíz évvel ez-
előtt elhunyt Tóth Miklósné gimnázi-
umi művésztanár tiszteletére a Sze-
rencsi Művelődési Központ és Könyv-
tárban, június 29-én.

Nyiri Tibor és Szederné Tóth Zsuzsanna mutatta be az emléksarkot.

A MŰVÉSZTANÁRRA EMLÉKEZTEK

A szerencsi eseményen a Felsőzsolcai Férfi Népdalkör, a Tállyai Nefelejcs 
Népdalkör, a Tapolcai Kerek Kórus, a Rozmaring Népdalkör (Felsőzsolca) 
és a Halom Dalkör (Bodroghalom, Tiszakarád) mérte össze ének tudását. 
Az egyéni kategóriában: Szabó Zalán, Szlávikné Komár Krisztina és Halmaj 
Sándorné indult. A fellépőket szakmai zsűri pontozta, amit Zsuponyóné Uj-
váry Mária, néprajzos, muzeológus, a Gömöri Múzeum és Holló László Ga-
léria vezetője és Gebri József, a Szerencsi Férfikórus karnagya alkotott. 
A megjelenteket Nyiri Tibor polgármester köszöntötte. Beszédében az idén 

száz éves Szerencsi Férfikart emelte ki, akik ugyan ezen az eseményen most 
nem vettek részt, de hasonlóan a népdalkörökhöz a kultúra őrzői. Hozzá-
tette, örül annak, hogy városunk is otthont adhat a versenynek, hiszen az 
önkormányzat elkötelezett a magyar kultúra ápolásában. „Ez a megmé-
rettetés kiváló alkalom arra, hogy a népdalkörök megmutassák magukat, 
továbbá megerősítsék magukat lelkükben és hitükben egyaránt” – mondta 
a városvezető. Nyiri Tibor hangsúlyozta, hogy kiváló kapcsolatot ápol a 
Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegye Önkormányzattal, és a jövőben még szo-
rosabbra fűzik az együttműködést, hogy az olyan kulturális értékek, mint 
a népdalkörök vagy a Szerencsi Férfikórus továbbra is fennmaradjon. 
Szabó Gergely, a vármegyei közgyűlés alelnöke beszédében elmondta, hogy 
zenei anyanyelvünk megismerése, művelése, átörökítése minden generáció 
számára kiemelt feladat. Ezzel a versennyel a Borsod-Abaúj-Zemplén Vár-
megye Önkormányzatának a célja, hogy az emberek megismerjék a régió 
gazdag népdalkincsét. „Talán nem is lehetett volna méltóbb helyszínt találni 
az egyik fordulónak, mint a szerencsi Rákóczi-vár, hiszen ez a nemzeti ön-
tudat és értékek egyik bástyája” – mondta Szabó Gergely. Hozzátette, a 
népdalkörök tagjai minden alkalommal tovább öregbítik a települések, a 
vármegye és az ország hírnevét. 
A versenyen elhangozhattak általánosan ismert népdalok vagy akár a nagy-
szülőktől tanult zenei kincsek is. Az előadott dal vagy ballada maximális 
ideje 3 perc lehetett. Nem kis meglepetésre az egyéni kategóriában hármas 
holtverseny alakult ki, így egyszerre lett első Halmaj Sándorné, Szlávikné 
Komár Krisztina és Szabó Zalán. 
A csoportos kategóriában arany minősítést kapott a Tállyai Nefelejcs Nép-
dalkör, ezüst a Rozmaring Népdalkör, bronz a Tapolcai Kerek Kórus. A meg-
lepetések azonban nem értek véget, ugyanis az esemény végén Gebri Jó-
zsef bejelentette, hogy az eredményektől függetlenül a fellépő együttesek 
mindegyike továbbjut a vármegyei döntőbe.

A Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegye Önkormányzata első 
alkalommal hirdetett népdalversenyt. Az első forduló te-
rületi megmérettetés egyik helyszíne Szerencsen, a Rá-
kóczi-vár színháztermében volt július 19-én. A vármegyei 
döntőt szeptember 21-én tartják Miskolcon.

Arany minősítést kapott a Tállyai Nefelejcs Népdalkör.

NÉPDALKÖRÖK TERÜLETI VERSENYE
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A Hármashalom a királyi, nemesi, vagy állami cí-
merekben már IV. Béla pénzén és V. István pe-
csétjén is megjelenik apró halomként, később 
Vencel király és Ottó címerében már mint három 
egyforma nagyságú lebegő halom, és rajta van 
Zsigmond király és az Anjouk címerein is. A hár-
mashalom mai formáját Nagy Lajos 1357-es pe-
csétjén nyerte el, melyre néha liliomot is helyez-
tek. Először a kiegyezés után 1874-ben alkal-
mazták hivatalos államcímerben, ahol a hármas-
halom barokkori alakban szerepel. 
Az egyházművészetben a Golgota hegyét jelen-
ti. Előképe természetes halom lehetett, vagy 
akár koronázási domb, első részletesebb emlí-
tése Werbőczy Tripartitumában (1514) történik, 
ahol a három hegység szimbólumaként írja le: 
Tátra, Mátra, Fátra. Részletesebb magyarázatot 
a 17. századtól írnak a források, először a jezsu-
iták, később történészek és egyházfik, jelentését 
többféleképen részletezik: a három hegységen 
kívül kálvária, a három rend, a Felvidék három 
nemzetisége, illetve a korona képeként magya-
rázzák. Mai kutatók szerint lehet a kora-gótika 
alapformája is, amely a csúcsíves művészet ló-
hereíve.  
A Kettőskereszt hasonlóan majd ezer éve hasz-
nálatos a királyi és állami címertanban, a mai 
magyar címer egyik eleme. Késő középkori fel-

fogás szerint a kettős kereszt, mint apostoli cí-
merjelvény, II. Sylvester pápa adományából illet-
te meg Szent Istvánt és utódait. Mások szerint 
a kettős kereszt III. Béla király uralkodása alatt 
jelent meg bizánci eredetű hatalmi jelvényként, 
és a 14. század elejére már a magyar államha-
talom szimbólumává vált. A 13. századtól a ket-
tős kereszt bekerült egyes magyar városok és 
udvari főméltóságok címerébe, és változatos 
formái alakultak ki.  
Politikai szimbólumként a kettős kereszt azt jel-
képezi, hogy a középkori magyar királyság nem 
egyszerű, hanem főkirályság, a többi fölé emelt, 
megszentelt ország. A magyar királyságot már 
Károly Róbert idejében „az országok királynőjé-
nek" tisztelték Európában. Teljes fényében Nagy 
Lajos, Zsigmond, majd Hunyadi Mátyás korában 
bontakozott ki. Papp Gábor kutató értelmezése 
szerint a rovásírásban a Gy betű egy kettős ke-
reszt, és szokás volt a mássalhangzók elé E han-
got mondani: E-GY. Az EGY elfogadott jelentése 
a régi magyar nyelvben: szent, vagyis Magyar 
Szent Föld, ha hozzávesszük a hármashalmot a 
rendezett államhatalom jelképeként értelmezve. 
A rajta lévő Szent Korona a királyságot, mint ál-
lamformát jelenti. 
A hármashalom részletezése a terv műszaki le-
írása alapján: a település belvárosától déli irány-
ban, a 37-es főút körforgalmának füvesített bel-
ső gyűrűjében alakították ki az építményt, mely 
egy ősi magyar szimbólum és címer elem: zöld 
színű, három részből álló dombon (hármasha-
lom) koronába foglalt kettős kereszt, mely a kör-
forgalom közepén, mint városképi látványelem 
szolgál. A terep feltöltésével készült el a három 
egymásba harapó domb, melyek 3,50 és 4,50 
méter magasak. A középső domb tetején egy 
fakereszt áll, legmagasabb pontja 10,50 méter, 
lábazati része koronát mintázó díszítőelem. 
Közel tíz éve, hogy Koncz Ferenc polgármester 

úr kigondolta, hogy Szerencsen jelenjen meg ez 
a sok jelentésű évezredes jelkép, valahol a főút 
mentén. Akkor még újszerű és sokak által vita-
tott volt a hasonló, a magyar államiság több 
mint ezeréves létezésére utaló jelképek megépí-
tése. Látható, hogy a gondolat megelőzte korát, 
hiszen ma már természetes, hogy büszkék lehe-
tünk hagyományainkra, magyar jelképeinkre, ha-
zaszeretetünkre, mint ahogy a történelem folya-
mán mindig is ez volt az általános gyakorlat. A 
hármashalom helyét először a főút melletti zöld-
területre javasolta, szerencsésebbnek éreztem 
azonban, hogy egy ilyen fontos jel központi, 
messziről látható helyre kerüljön, azaz a körfor-
galomba. A hármashalom a kettőskereszttel a 
Szerencsre érkezőknek és az áthaladóknak hir-
deti elkészülte óta a magyarság életerejét, és 
képességét a mindenkori újjászületésre, a fenn-
maradásra. Salamin Ferenc

A Hármashalom a magyar történe-
lemben az egyik legismertebb, és 
legtöbbször használt heraldikai, azaz 
címertani elem. A mai magyar állam-
címer része, három egymáshoz kap-
csolódó „domb” vagy félkör alkotja, 
melyből a középső kiemelkedik. Ál-
talában zöld színű, de a XVIII. század-
tól természetes színben is használ-
ták. Rajta áll a kettőskereszt, egy ko-
ronából kinőve.

HÁRMASHALOM, KETTŐSKERESZT
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– Hol született és milyen iskolákba járt? 
1962-ben születtem, az általános és középiskolai 
tanulmányaim után élelmiszeripari főiskolát és 
egyetemet végeztem, tehát a képesítésem alap-
ján az édesipar területe ismert volt számomra. 
Korábban a Miskolci Sütőipari Vállalatnál dol-
goztam különböző vezetői beosztásokban. 
 
– Hogyan került Szerencsre, a Nestlé sze-
rencsi/diósgyőri gyárának igazgatójaként? 
– Sütő- és édesipari szakirányú felsőfokú tanul-
mányaim befejezése után 1983-ban kezdtem el 
dolgozni a Miskolci Sütőipari Vállalatnál, ahol 
egy évtized alatt a termelésirányítás minden 
szintjét végig jártam a háromműszakos műve-
zetői beosztástól a gyárigazgatóiig. 1994 nyarán 
felhívott egy személyzeti tanácsadó, hogy éde-
sipari gyárba igazgatói pozícióra keresnek jelöl-
teket. Elvárás volt az egyetemi végzettség, élel-
miszeripari szakmai gyakorlat és vezetői tapasz-
talat, idegennyelvek ismerete. Ezeknek a felté-
teleknek megfeleltem. A Nestlé Hungária Kft. 
budapesti központja tanácsadó céget bízott 
meg azzal, hogy keressen e pozíció betöltésére 
alkalmas személyeket. A jelöltek közül egy 
többlépcsős kiválasztási folyamat után én ma-
radtam. 
 
– Milyen munkakörnyezet, emberi erőfor-
rások fogadták a szerencsi gyárban? 
– Nem teljesen ismeretlen helyre érkeztem… 
Egyrészt az itt töltött termelési gyakorlatok 
„emléke” még elevenen élt bennem, másrészt 
a technológiát is ismertem. A gyár akkoriban, a 
privatizáció után átalakulás alatt állt. A Nestlé 
világához csatlakozva a korábbiakhoz képest 
egy teljesen más működést kellett átvenni. Ne-
héz időszak volt, amihez sok-sok türelemre és 
kitartásra volt szükség. Több beruházás megva-
lósult, ha csak a kakaóbab feldolgozásra vagy 
a csokoládéüzemre gondolok. További nagy vál-
tozást hozott a cukorkagyártás átszervezése, a 
Nesquik-gyártás Szerencsre telepítése. Nagy 
édesipari tapasztalatokkal rendelkező gyárba 
érkeztem, képzett kollégák fogadtak. Érezni le-
hetett a levegőben a szakma szeretetét. A még 
akkor itt dolgozó külföldieket magyar kollégák 
váltották, akik kiváló teljesítményt nyújtottak. 

– Mi volt a küldetése, céljai? Hogyan si-
kerül ezeket megvalósítania? 
– Érkezésem időszakában a szerencsi gyár a 
fogyasztói igényeknek akart megfelelni. Fe-
gyelmezett, rendesen dolgozó, jól működő, 
tiszta termelőegységet akartam. Ezúton is 
köszönöm minden dolgozónak, hogy sikerült 
ezt megvalósítani. A gyár minőségben és 
mennyiségben teljesítette a tulajdonosi el-
várásokat. Célom az volt, hogy egy jó me-
nedzsmentet hozzunk létre, ahol meghatá-
rozó a csapatmunka. A tevékenységnek min-
dig a munkára kell irányulnia és nem a sze-
mélyre. Én is ugyanolyan alkalmazott voltam, 
mint a gyár bármely dolgozója, csak a mun-
kamegosztásban töltöttem be más szerepet. 
Elvártam a vezetés magasabb szintjén az an-
gol nyelv társalgási, levelezési szintű elsajá-
títását és alkalmazását. Ez elengedhetetlen 
volt az üzleti kapcsolatainkban. 
 
– Mi volt Önnek a legnagyobb kihívás? 
– Egy világvállalat alkalmazottjává válni, vi-
szonylag fiatalon 1994-ben nagy kihívás volt. 
Fel kellett venni a versenyt azokkal a kollé-
gákkal és gyárakkal, amik már évtizedek óta 
a Nestléhez tartoztak. 
 
– Milyen termékeket gyártottak? Ho-
gyan alakult ezeknek a mennyisége? 
Mennyire voltak kedveltek a hazai és 
külföldi piacokon? 
– A „hagyományos” szerencsi Boci csokolá-
dén és Negrón kívül számtalan fajta kemény-
cukorkát, kávéspecialitásokat is gyártottunk. 
A diósgyőri gyár csokoládé figurákra speci-
alizálódott. Szerencsről évi több mint 10 ezer 
tonna termék vitte a gyár jó hírét a világba, 
míg Diósgyőrben évi 4 ezer tonna figura ké-
szült. Erős gyártmányfejlesztői csapattal dol-
goztunk mindkét gyárban. Sok-sok darabá-
rut, többféle szaloncukrot, változatos ízesí-
tésű tábláscsokoládékat, a legkülönbözőbb 
fajta figurákat fejlesztettünk és vezettünk 
be, évente tízes nagyságrendben. A hazai pi-
acon kívül számos európai országban és a 
tengeren túl is értékesítették a termékein-
ket. 

– Hogyan értékeli a gyár és a város kap-
csolatát? Milyen területeken valósult meg 
együttműködés? 
– A gyár mindig is meghatározó munkáltatója 
volt a településen élőknek. Fejlesztések, válto-
zások alkalmával folyamatos volt az informá-
cióáramlás, találkoztunk a város vezetőivel, tá-
mogattuk a helyi kezdeményezéseket. 
 
– Hogyan értékeli a szerencsi/diósgyőri 
gyárakban elvégzett munkáját? 
– Eredményesnek tartom. Nagy szakmai múltú 
és hozzáértő kollektívával sikerült a Nestlé-
standardoknak megfelelő szervezetet kialakíta-
ni mindkét gyárban. Az édesipari szakszerve-
zettel és üzemi tanáccsal kiegyensúlyozott 
együttműködésünk volt. 
 
– Milyen emlékei maradtak Szerencsről, a 
gyárról? Hol folytatta a karrierjét? 
Úgy érzem, jó munkatársakra találtam, akiknek 
a tapasztalataira számíthattam, hiszen ők egy-
egy területnek a kiváló szakemberei voltak. Er-
ről számtalan alkalommal meggyőződhettem. 
Életem legszebb időszaka volt a Nestlénél, a 
Szerencsen és Diósgyőrben eltöltött tíz év. Fe-
lejthetetlen a hozzáállás és segítőkészség a fo-
lyamatos átalakulás és fejlődés során, amit ta-
pasztaltam legközvetlenebb munkatársaimtól 
és segítőimtől. 2004-ben ismét egy személyzeti 
tanácsadó keresett meg, hogy feldolgozási 
igazgatót keresnek – vetőmagüzembe. Tapasz-
talataim és ismereteim alapján engem válasz-
tottak és azóta is ott dolgozom.

Lapunkban folytatódik a száz éves szerencsi csokoládégyártáshoz kapcsoló-
dó interjúsorozatunk, hiszen a város újkori történelme szorosan összekap-
csolódik a gyárainak történetével. Sikereik fellendítették a térség gazdasági 
és szellemi életét, hozzájárultak a régió ipari kultúrájának meghonosodásá-
hoz. A portré-interjú rovatban idén januártól a centenárium je gyé ben olyan 
embereket ismertetünk meg az olvasóval, akik fontos szerepet töltöttek be 
az üzemben, és szakmai tudásuk hozzájárult a gyár sikeréhez. A mostani lap-
számban Szőnyi Andrást (fotónkon) kérdeztük, aki tíz évig volt a Nestlé sze-
rencsi/diósgyőri gyárigazgatója.

IGAZGATÓ A GYÁRBAN: SZŐNYI ANDRÁS



A megnyitón Nagy Csaba tárogatóművész, a Rá-
kóczi Tárogató Egyesület alapító elnöke köszön-
tötte a megjelenteket. Beszédében örömének 
adott hangot, hogy a rendezvényre a határon 
túlról, sőt még Ausztráliából is érkeztek a hang-
szer művelői. Külön köszönetet mondott Sze-
rencs Város Önkormányzatának, hogy évről évre 
helyszínt biztosít a három napos eseménynek. 
Koncz Zsófia, a térség országgyűlési képviselője, 
miniszterhelyettes beszédében elmondta, fon-

tosnak tartja a magyarság összetartását és a kö-
vetkező generáció kulturális fejlesztését. Kiemel-
te, hogy a fúvós hangszer nem véletlenül lett 
2015-ben Hungarikum hiszen, ha megszólal pon-
tosan ki tudja fejezni a magyarság lelkét, azt 
amit éppen érzünk. Hozzátette, büszkék va-
gyunk a történelmünkre, mi egy erős nemzet va-
gyunk és a tárogató képes arra, hogy ezt képvi-
selje – hangsúlyozta Koncz Zsófia. 
Nyiri Tibor, Szerencs város polgármestere Sze-

rencs Város Önkormányzata nevében üdvözölte 
a megjelentek, majd a megnyitót követően la-
punk kérdésére válaszolva elmondta, hogy kö-
szönettel tartozunk mindazoknak, akik koráb-
ban tettek azért, hogy a tárogatósok évente a 
városunkban találkozzanak. „Örömmel tölt el, 
hogy a Kárpát-medencének egy olyan hangsze-
rét őrzünk, amire büszkék lehetünk, amit min-
denki el tud fogadni zenei ízléstől függetlenül” 
– mondta a városvezető. Hozzátette, fontosnak 
tartja, hogy a fiatalabb generáció is megismerje 
a tárogatót. „Fontos, hogy ők is úgy gondolják, 
hogy ezt a hangszert meg kell őriznünk, hiszen 
a tárogató az összetartozás és a magyarság 
egyik nagy jelképe” – nyomatékosította a pol-
gármester. Nyiri Tibor szerint minden lehetősé-
get meg kell ragadni és támogatni kell, ami a 
magyar kultúrát ápolja, s ha ezzel még Szerencs 
jó hírét is öregbítjük, annak duplán lehet örülni 
– nyilatkozta a polgármester. 
A beszédeket követően a megjelentek szakmai 
előadások keretein belül osztották meg egymás 
tapasztalatait, majd az este hangversennyel lep-
ték meg a szerencsieket, amelyen főként klasszi-
kusokat adott elő a Gregus Tárogató Kvartett és 
Kiss Gy. László Liszt Ferenc-díjas művész. A há-
rom napos rendezvény alatt a tárogatósok fel-
keresték a térség több történelmi nevezetessé-
gét is, hogy az ott élőknek szintén elvigyék a 
hangszer varázsát. A 26. Országos Tárogató Ta-
lálkozó június 25-én zárta kapuit. 

Újra a szerencsi Rákóczi-várban találkoztak a különleges történelmi hangszer, a tárogató mesterei június 23-25. kö-
zött. Az Országos Tárogató Találkozót immáron 26. alkalommal tartották meg.
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A TÁROGATÓ A MAGYARSÁG JELKÉPE

A batik egy Indonéziából elterjedt textíliákon 
alkalmazott színmintázási technológia, mely-
nek lényege, hogy egy az írótollhoz hasonló 
eszközzel, – napjainkban réz nyomóformával 
– forró viaszból pontokat és vonalakat visz-
nek fel a mintázandó textíliára. A hagyomá-
nyos eljárás szerint a textíliát mossák, áztat-
ják, majd kisimítják. Ezt követően viszik fel 
forró viasszal a mintát, majd a festést köve-
tően eltávolítják a kelméről. Az eljárást min-
den szín esetén újra és újra végrehajtják. A 
batikolás az egész világon elterjedt, szinte 

mindenhol ismerik. Magyarországon inkább 
az egyszínű viasznyomot kelmék azaz a kék-
festő termékek terjedtek el. 
A témakör a tenger élővilága volt, ehhez kap-
csolódva a fiatalok különböző állatokat, nö-

vényeket, tárgyakat mintáztak. Az elkészült 
alkotásokat büszkén mutatták egymásnak, 
melyeket a végén haza is vihettek. A progra-
mot az önkormányzat mellett a Magyar Mál-
tai Szeretetszolgálat Egyesület is támogatta.

A batikolás művészetével ismerked-
tek a gyerekek július 12-én a Szerencsi 
Közösségi Házban. A foglalkozást 
Szmoradné Tóth Erika, interpretív ve-
zető, ökológus-biológus tartotta, aki 
több mint harmincéves tapasztalattal 
rendelkezik természeti örökség meg-
óvása, kezelése és bemutatása terén.

A batikolással ismerkedtek.

BATIKOLÁS A KÖZÖSSÉGI HÁZBAN

Ismét tárogató művészek vették birtokba a Rákóczi-várat.
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Tamásné Szabó Klára a Szerencsi Művelődési Központ és Könyvtár bibli-
otékájának vezetője érdeklődésünkre elmondta, hogy nagyon örül, hogy 
az intézmény az ország legnagyobb táboroztatási programjában vehet-
nek részt. A tábort mindkét turnusban hasonló tematika szerint szervez-

ték. „Az első napon ismerkedünk, ilyenkor főként társasjátékkal játszunk, 
majd a héten ugrálóvár, állatsimogatás, rajzverseny, jóga és kirándulás 
színesíti a programot” – mondta Tamásné Szabó Klára. Hozzátette, a gye-
rekek mellett a szülőknek is kedvez a tábor, hiszen ilyenkor nekik is biz-
tosított a szabadidő. Tamásné Szabó Klára hangsúlyozta, hogy a diákokra 
nagyon vigyáznak, tartalmas és változatos szórakozási lehetőség várta 
őket, ügyelnek a napi négy étkezésre és a pihenésre is. 
Látogatásunkkor a gyerekek éppen a bekecsi lovastanyára kirándultak, 
ahol többek között lovagolhattak és közelebbről is megszemlélhették az 
állatokat.

A Szerencsi Művelődési Központ és Könyvtár idén is si-
keresen pályázott Erzsébet tábor megszervezésére, így 
két turnusban összesen 52 diáknak biztosítanak színes 
programokat.

ERZSÉBET TÁBOR A RÁKÓCZI-VÁRBAN

A tábor évről évre sikert arat, a szervezők és a 
visszatérő résztvevők mondhatni már otthon 
érzik magukat a Rákóczi-vár falain belül és kí-
vül. Nagy Zoltán a zenekar és a tábor vezetője 
arról adott tájékoztatást, hogy húsz éve gon-
dolkodtak el a zenekar tagjai azon, hogy ne 
csak koncerteket adjanak, hanem a műfaj ked-
velőinek egy tábort is rendezzenek. Az idei tá-
bor igazság szerint a 20. lenne a sorban, de a 
koronavírus-járvány miatt kettő elmaradt. 
Nyiri Tibor polgármester érdeklődésünkre el-
mondta, hogy kiváló a kapcsolat a zenekar ve-
zetése, a Szerencsi Művelődési Központ és 
Könyvtár valamint az önkormányzat között. 

Mindig nagy örömmel biztosítanak helyszínt a 
tábor szervezéséhez, hiszen örvendetes látni a 
gyerekeket, felnőtteket, családokat, akik kelle-

mesen érzik magukat településünkön. Sokan ér-
keznek nyüzsgő nagyvárosokból, ahol nem min-
den esetben nyílik lehetőség ilyen kikapcsoló-
dásra. A városvezető hangsúlyozta, hogy a júli-
us 1-jei nagykoncerten a szerencsi emberek is 
szép számmal vettek részt, amely minden év-
ben a helyieknek ingyen látogatható. 
A foglalkozások szabadok, nincsenek kötelező 
feladatok, ez viszont nem azt jelenti, hogy ne 
lenne program. Sőt, szinte dúskálnak a kínálat-
ban. Többek között volt: várfestés, kézműves-
kedés, zenetanoda, tábortüzes mulatság, diave-
títés, métázás (várháború), csülközés (hajítófá-
val célzó csoportos sportjáték), táncolás, táv-
csöves holdlesés, mesedélután és muzsikálás 
minden mennyiségben.

Tizennyolcadik alkalommal rendezte 
meg táborát június 25-e és július 2-a kö-
zött Szerencsen a Kolompos Együttes.

A lovagláson és állatsimogatáson túl csónakázás is várta a gyerekeket.

NAGYKORÚ LETT A KOLOMPOS TÁBOR

Az úgynevezett „csülközés” egy régi magyar népi játék. (Fotó: Kolompos együttes).

Táncgála a Rákóczi-vár színháztermében. (Fotó: Kolompos együttes).

A tábor egyik visszatérő helyszíne a bekecsi lovastanya.



A lakossági hulladékudvarok működési rendje június 1-től át-
alakult. 
A jövőben a hulladékgazdálkodás koncessziós rendszerben a MOHU 
MOL Hulladékgazdálkodási Zrt. irányításával valósul meg, amelynek 
következtében a leadni kívánt szemetet típusonként külön mérhe-
tően kell leadni a szerencsi hulladékudvarban. 
A továbbiakban beszállításra kerülő ömlesztett feleslegessé 
vált dolgokat kizárólag zsákolt vagy dobozolt, mérhető formá-
ban tudják fogadni. Kérik, hogy a különböző anyagáramokat 
ne csomagolják egybe, azokat külön-külön kell előkészíteni, to-
vábbá az egyes anyagokat fajtánként külön is mérlegelik. 
A cég felhívja továbbá a figyelmet, hogy: 
– az új szigorú mérlegelési rendszer következtében az átvétel ideje 
jelentősen megnövekedhet; 
– a mérlegelésben és a rakodásban nem segítenek; 
– a nagyobb méretű vagy súlyú szemét mozgatásához hozzanak ma-
gukkal segítséget. 
Továbbra is érvényes, hogy az udvarok igénybevétele során negyedé-
vente összesen 250 kg nem veszélyes hulladékot lehet beszállítani. 
A jó állapotú használati eszközök (bútor, lakberendezési tárgyak, já-
tékok, konyhai felszerelések stb., kivéve elektronika) esetében lehe-
tőség van a Zempléni Újrahasználati Központ részére felajánlani és 
ezt elkülönítetten leadni. Ezek nem tartoznak a 250 kg-os korlátozás 
alá. A beszállításkor a lakossági ingatlanhasználó köteles lakcímkár-
tyáját és személyi igazolványát, valamint az esedékes közszolgálta-
tási díjnak a Koordináló Szerv felé történő megfizetését igazoló bi-
zonylat másolatát bemutatni. Ezeknek a hiányában a hatályos jog-
szabályok értelmében az átvételt megtagadhatják. 
A beszállítható mennyiség: A korlátozás alól kivételt képeznek az 
elkülönítetten gyűjtött csomagolási (papír, karton, PET palack és PE 
fólia, valamint üveg- és fémhulladékok), melyekből korlátlan mennyi-
ség adható át. A leadható pontos mennyiség továbbá a gyűjtés mód-
ja az alábbi weboldal alján található dokumentumban részletesen le 
van írva: http://zhk.hu/hulladekudvarok 
A szerencsi hulladékudvar elérhetőségei: 
Cím: 3900 Szerencs, Eperjes utca 7. 
Nyitvatartás: hétfő: ZÁRVA, kedd: 8-16; szerda: 8-18, csütörtök: 8-16; 
péntek: 8-18; szombat: 8-12; vasárnap: ZÁRVA. 
Telefonszám: +36 21 3500 111 
E-mail: ugyfelszolgalat@zhk.hu

SZERENCSI hírekhírek KÖZÉRDEKŰ12

KÖZÉRDEKŰ INFORMÁCIÓKKÖZÉRDEKŰ INFORMÁCIÓK

HULLADÉKNAPTÁR 
(2023. AUGUSZTUS 1-31.) 

Kommunális hulladékszállítás időpontjai: augusztus 1; 7-8; 14-
15; 21-22; 28-29.  
Szelektív hulladékszállítás időpontjai: augusztus 1; 14-15; 28-29. 
Zöldhulladék szállítás időpontjai: augusztus 7-8; 21-22.  
Üvegszállítás időpontja: augusztus 15.

A LAKOSSÁG FIGYELMÉBE!

Tájékoztatjuk olvasóinkat, 
hogy július 5-én megjelent a 
Szerencsi Hírek „100 éves a 
Szerencsi Férfikar” különszá-
ma, amiben felidézzük a 
nagy múltú együttes törté-
netének legfontosabb állo-
másait, megőrizve a telepü-
lés történetének kulturális 
értekei között az utókornak. 
A lapot a szerencsi és ondi 
háztartásoknak kézbesítet-
tük, digitális formában letölt-
hető, olvasható a város hiva-
talos honlapján (www.sze-
rencs.hu). 

Az újság 19. oldalán közöltük a Szerencsi Cukorgyári Dalárdában, a 
Szerencsi Cukorgyár Férfikórusában és a Szerencsi Férfikórusban 
1923-2022 között éneklő, elhunyt tagjait. A felsorolást ezúton egé-
szítjük ki: 2022. december 12-én életének 90. évében elhunyt Szántó 
László szerencsi lakos, akitől 2022. december 14-én vettek végső bú-
csút a szerencsi temető ravatalozójában. Az ő emlékét is őrizzük!

Ezúton is tájékoztatjuk Szerencs és Ond lakosságát, 
hogy a hónap utolsó péntekén megjelenő Szerencsi 

Hírek közéleti lapot a rákövetkező héten hétfőn  
és kedden kézbesítik. Akinek a terjesztéssel kapcso-

latban észrevétele van, kérjük hívja munkaidőben  
a (0647) 565 293-as telefonszámot,  

vagy írjanak e-mailt a terjesztes@szerencs.hu címre.

A SZERENCSI HÍREK 
KÉZBESÍTÉSE

IGAZGATÁSI SZÜNET 
A HIVATALBAN 
A Szerencsi Polgármesteri Hivatalban  

az önkormányzat 98/2011. (V.26.) határozata alapján  
2023. július 17-től igazgatási szünet vette kezdetét,  

mely 2023. augusztus 18. napjáig tart.  
Az igazgatási szünet időtartama alatt a Polgármesteri Hivatal nyit-

va tart, azonban az éves rendes szabadságok kiadása miatt az 
ügyintézés ügyeleti rendszerben történik.  

Kérjük Tisztelt Ügyfeleinket, hogy hivatalos ügyeik intézése során 
erre legyenek figyelemmel. Megértésüket és türelmüket köszönjük.

Ügyeletes gyógyszertárak 2023. augusztus 
Július 31. – augusztus 6; augusztus 28. – szeptember 3.: 

Centrum Gyógyszertár. Augusztus 7-13.: Oroszlán Gyógyszertár. 
Augusztus 14-20.: Alba Gyógyszertár. Augusztus 21-27.: Sze-

rencs Gyógyszertár.



Rátkán, a Kossuth utcában július 18-án 18 óra 30 perckor egy autó sofőrje 
megállt, hogy átengedje a kerékpárt és rollert toló gyerekeket a zebrán. 
A szabályokat betartó kocsi mögött haladó másik jármű vezetője átlépte 
a záróvonalat, figyelmen kívül hagyta a gyalogátkelőhelyet jelző táblát és 
a felfestést, továbbá elhaladt az előtte megálló autó mellett. A szabályokat 
súlyosan áthágó sofőr elütötte, illetve elsodorta a zebrán áthaladó két 
kislányt és a kisfiút, utóbbi súlyos sérüléseket szenvedett a balesetben. A 
két kislány szerencsére nem sérült meg, de a lelki megrázkódtatás erősen 
megviselte őket. A Szerencsi Rendőrkapitányság bűnügyi eljárás keretében 
vizsgálja a baleset pontos körülményeit.

A rátkai sofőr átlépte a záróvonalat, figyelmen kívül 
hagyta a gyalogátkelőhelyet jelző táblát, továbbá kike-
rülte azt az autót, amelyik megállt, hogy átengedje a 
gyerekeket.

ZEBRÁN GÁZOLT GYERMEKEKET EGY AUTÓS RÁTKÁN
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Szerencs Város Önkormányzata Képviselő-testületének többször mó-
dosított, a pénzbeli és természetbeni támogatásokról szóló 3/2015. 
(II.26.) rendelet 9.§-ban meghatározott feltételek alapján tanévkezdési 
támogatás állapítható meg az általános iskolai, valamint középfokú 
oktatási intézményben tanulmányokat folytató gyermek/-ek jogán an-
nak a szülőnek vagy más törvényes képviselőnek, aki a kérelem be-
nyújtását megelőző egy éve Szerencs város közigazgatási területén 
állandó lakcímmel rendelkezik. 
Tanévkezdési támogatásra jogosult továbbá saját jogán az a nagykorú, 
aki első felsőfokú végzettsége megszerzése érdekében nappali okta-
tás munkarendje szerint tanulmányokat folytat és a kérelem benyúj-
tását megelőző egy éve Szerencs város közigazgatási területén állan-
dó lakcímmel rendelkezik. 
A támogatás megállapításának feltétele, hogy a kérelmező családjá-
ban a havi egy főre jutó jövedelem összege ne haladja meg a szociális 
vetítési alap (2023-ban 28.500 Ft) 800%-át (228.000 Ft), amennyiben 

a gyermeket egyedülálló szülő vagy törvényes képviselő neveli, a szo-
ciális vetítési alap összegének 900%-át (256.500 Ft). 
A támogatás összege 10.000 Ft/tanuló, melyet vásárlási utalvány for-
májában kapnak a jogosultak. 
A támogatás kérelemre állapítható meg, amit 2023. július 15. és 2023. 
október 15. napja között lehet előterjeszteni a Szerencsi Polgármesteri 
Hivatalban. 
Az ehhez szükséges nyomtatvány letölthető Szerencs város honlap-
járól (szerencs.hu), illetve beszerezhető a Szerencsi Polgármesteri Hi-
vatal információs pultjánál (Szerencs, Rákóczi út 89.). A kérelemhez 
csatolni kell közép-, illetve felsőoktatásban résztvevő tanulók eseté-
ben az oktatási intézmény által kiadott, nappali oktatás munkarendje 
szerint fennálló tanulói/hallgatói jogviszony igazolását. 
Ha az igényléshez további információra vagy segítségre van szüksége, 
akkor hívja munkaidőben a (0647) 565-200-as telefonszámot. 

Nyiri Tibor polgármester

IGÉNYELHETŐ A TANÉVKEZDÉSI TÁMOGATÁS

Nyiri Tibor polgármester a közösségi oldalán arról írt, hogy a diákok főként 
városszépítési feladatokat látnak el. „Úgy gondolom, hogy településünk szé-
pítése, közterületeink karbantartása és virágosítása fontos feladat, hiszen 

az emberek gyakran hoznak ítéletet egy helyről annak alapján, amit látnak. 
Ha rendezett, tiszta, virágos és szépen karbantartott kisváros képe rögzül 
bennük, akkor helyben élők és idelátogatók is pozitív véleményt alkotnak, 
jól érzik magukat és szívesen töltik az idejüket a szabadban. A város pol-
gármestereként és lakójaként tudom, hogy még messze vagyunk attól, hogy 
az elvégzett munkával elégedett legyek. Látom a hiányosságokat és tisztá-
ban vagyok a feladattal, amiért munkatársaimmal napról-napra, hétről-hétre 
közösen dolgozunk. Ebben vannak a segítségünkre most a szorgos kezű di-
ákok, akik kapálnak, gyomlálnak, virágot ültetnek, locsolnak, takarítanak, 
azaz dolgoznak és hasznosan töltik a szabadidejüket” – írta a városvezető. 
Vámosné Czili Adrienn, a Szerencsi Polgármesteri Hivatal irodavezetője arról 
adott tájékoztatást, hogy az idei éven két turnusban összesen 45 diákot 
tudnak foglalkoztatni. „Szerencsére megkapta a város a teljes létszámot, 
amit az elmúlt évekhez hasonlóan igényelt. Szám szerint júliusra 25 főt, au-
gusztusra pedig 20 főt” – mondta Vámosné Czili Adrienn. Hozzátette, a fi-
zetésük bruttó 124.286 forint és mivel 25 év alattiak, személyi jövedelemadót 
sem kell fizetniük. A városszépítési feladatokon túl a diákok egy kis csoportja 
a Huszárvár Hotelben is dolgozik.

NYÁRI DIÁKMUNKA A VÁROSBAN
Szerencs Város Önkormányzata az idei esztendőben is si-
keresen pályázott diákok nyári foglalkoztatására.
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A megjelenteket Kun Dávid ötletgazda és egyben a program szervezője 
köszöntötte. Beszédében elmondta a rendezvény célja, hogy évente egy 
alkalommal, önkéntes alapon, a település iránti szeretetből szervezzen 
az ondiak számára egy olyan családi napot amely összehozza a helyi la-
kosokat. A vendégek az étel mellett édességeket és erre az alkalomra 
készített „Ond Jó” emblémájú hűtőmágnest is kaptak ajándékba. 
Kun Dávid érdeklődésünkre elmondta, a jövőt illetően tele van tervekkel 
és alig várja, hogy megvalósíthassa. „Minden alkalommal a barátaimmal 
kicsit többet akarunk tenni a közösségért. Jövőre a településen lévő hi-
dakat szeretnénk lefesteni, túrázást is szervezünk majd az ondi vidéken” 
– mondta Kun Dávid. Hozzátette, barátai nélkül ez az esemény nem jö-
hetett volna létre. Ugyan közöttük van aki már nem itt él, de mindig szí-
vesen segít és látogat vissza a településre. Hangsúlyozta, hogy az ese-
ményt teljes egészében saját pénzügyi forrásból fedezték. 
A családi napon jelen volt Nyiri Tibor, Szerencs város polgármestere is, 

aki örömét fejezte ki a jelenlévőknek és gratulált a szervezőknek. A vá-
rosvezető érdeklődésünkre elmondta, hogy minden ehhez hasonló ese-
mény fontos, hiszen a helyi identitás erősítését szolgálja.

Hagyományteremtő szándékkal harmadik alkalommal 
rendezték meg június 24-én az „Ond Jó” elnevezésű civil 
eseményt. A programot a helyi játszótéren tartották, aho-
vá faültetésre és ebédre várták az érdeklődőket.

HARMADIK ALKALOMMAL IS OND JÓ

Az első napirendi pontban Kecskésné Nagy Edit 
óvodavezető számolt be a Szerencsi Óvoda és Böl-
csőde idei nevelési évben végzett tevékenységéről. 
Elhangzott, hogy a szakmai megújulás érdekében 
több továbbképzés és szaktanácsadói látogatás 
valósult meg az intézményben. Az idei évben 
nyugdíjas, visszafoglalkoztatott dolgozókat is tud-
tak alkalmazni. Nyiri Tibor polgármester megje-
gyezte: a református óvoda már szinte készen van, 
a katolikus óvoda is épül, ami választási lehetősé-
geket biztosít a szülőknek. Az önkormányzat által 
fenntartott intézményekben végzett magas szín-
vonalú munka lehet az egyik biztosítéka annak, 
hogy a Napsugár és a Gyárkerti épületek a jövő-
ben is eredeti funkciójukat szolgálják. Danyi László 
képviselő közölte, hogy több fiatal kifejezte igé-
nyét ondi bölcsőde létrehozása iránt. A városve-
zető válaszul közölte, hogy ha a bölcsődei csoport 
indításához szükséges létszám Ondon rendelke-
zésre áll, akkor megvizsgálják ennek pénzügyi és 
személyi feltételeit, amiről döntést a képviselő-tes-
tületnek kell hozni. Eddig a szándékon kívül még 
konkrét jelentkezés nem érkezett. 
A második napirendi pontban a képviselők tájé-
koztatót hallgattak meg az ingatlanvagyon katasz-

terről. Szabó Lászlóné irodavezető-helyettes el-
mondta, hogy az önkormányzat a 2022-es évben 
735 db ingatlannal rendelkezett. Az ingatlanva-
gyon- könyv szerint ezek bruttó értéke 13.301.958 
363 Ft, ami a 2021. évi értékhez képest nőtt. A va-
gyongyarapodást részben ingatlan vásárlás okoz-
ta. Jelentősebb tétel volt a Keleti Ipartelepen a 
BHD Zrt. 4,7 ha nagyságú területének megvásár-
lása, részben pedig a meglévő ingatlanokon vég-
zett beruházások aktiválásának a következménye.  
A képviselők hatályon kívül helyezték a hulladék-
gazdálkodási közszolgáltatásra szóló önkormány-
zati rendeletet. Oleárné dr. Kádas Marianna cím-
zetes főjegyző asszony tájékoztatásul elmondta, 
hogy 2023. július 1-tól a MOHU MOL Zrt. látja el a 
35 évre megkapott koncesszió alapján a hulladék-
gazdálkodási közszolgáltatást. Korábban ezt az 
önkormányzati kötelező feladatok közé sorolta a 
jogszabály. A rendelet hatályon kívüli helyezésre 
kerül, így megszűnik a szabályozás lehetősége is. 
A szolgáltatás természetesen folytatódik. Nyiri Ti-
bor hozzátette, hogy továbbra is a Zempléni Z.H.K. 
Hulladékkezelési Közszolgáltató Nonprofit Kft. lát-
ja el a feladatot és további harminc településsel 
egészül ki a feladatköre, lehetséges, hogy egyes 
területeken változni fog a hulladék elszállításának 
a napja, de az üteme nem. Szerencsen az Eperjes 
utcai hulladékudvar továbbra is üzemel, meghatá-
rozott rend szerint vehető igénybe. 
A következő napirendi pontban az ondi település-
rész Fő utca 112. szám alatt található ingatlan el-
adásáról döntöttek a képviselők, melyről Szabó 
Lászlóné irodavezető-helyettes adott tájékozta-
tást. A területen lévő főépület három önálló ren-
deltetési egységből áll. Az épület elejében műkö-

dött az ondi háziorvosi rendelő, a középső részé-
ben az egykori hivatali kirendeltség, a hátsó rész 
egyéb helyiségként nyilvántartott. A másik épít-
mény az utcai telekhatáron lévő egykori tűzoltó-
szertár, amely két önálló egységből áll. Ez az in-
gatlan romos állapotú. Az értékbecslés épületen-
ként készült. Danyi László képviselő javasolta, 
hogy a főépületet egyben adják el, amit a képvi-
selők elfogadtak. 
Következő napirendi pontban a Szabadság utcá-
ban lévő ingatlan egyharmad tulajdonrészének el-
adásáról határozott a grémium. Az önkormányzat 
2021-es év végén döntött arról, hogy a Szabadság 
utcán a négyszintes sorház mögötti beépítetlen 
területből 2000 m2 nagyságút ingyenesen biztosít 
a görögkatolikus egyháznak bölcsődeépítés céljá-
ból. Azonban ezen a területen a legkisebb kiala-
kítható telek méret 3000 négyzetméter. A görög-
katolikus egyház számára kedvezőbb lenne, ha a 
fennmaradó ezer négyzetmétert megvásárolná az 
önkormányzattól, ezért ingatlan egyharmad tulaj-
donrészének eladásáról határoztak a képviselők. 
Az egyebek között a sírhelyek megváltásával kap-
csolatban szóba került, hogy a 2000 évtől van visz-
szamenőleg lehetőség a sírhely megváltására. Da-
nyi László képviselő kifogásolta ezt az eljárásmó-
dot, felháborítónak tartja, hogy szórólap került a 
sírokra, ami felhívja a hozzátartozók figyelmét a 
pénzbeli kötelezettségre, ami nem biztos, hogy el-
jut a családtagokhoz. A polgármester javasolta, 
hogy a felvetést a Szerencsi Városgazda Non-profit 
Kft. vizsgálja meg és tájékoztassa a képviselő-tes-
tületet. 
A képviselő-testületi ülés teljes egészében meg-
tekinthető a Szerencsi Hírek YouTube csatornáján.

Szerencs Város Önkormányzata júni-
us 29-én tartotta soron következő 
ülését. A grémium tárgyalta többek 
között a Szerencsi Óvoda és Bölcső-
de 2022/2023-as nevelési évben vég-
zett tevékenységét, és tanácskoztak 
az ingatlanvagyon kataszterről (in-
gatlanelemek kötelező adatnyilván-
tartása).

VÁROSHÁZI NAPLÓ

Az esemény célja a közösségépítés és a település szépítése.
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Három óra előtt négy perccel elcsigázott, zaklatott nő tárcsázta a segélyhí-
vót, és előadta, hogy előző éjszaka spontán túrára indult a barátjával a Ko-
pasz-hegyre a tokaji szerelmi pincesor felőli, kijelölt úton. Közben azonban 
meggondolták magukat, visszafordultak, az ösvényről valahogy letértek, és 
ahogy bolyongtak, nem vettek észre egy sziklás peremet, amelyről mind-
ketten lecsúsztak. A férfi esését felfogta egy bokor, a nő viszont lezuhant. 
Nagy fájdalmai voltak, nem bírt megmozdulni. A diszpécser felvette a kap-
csolatot a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Rendőr-főkapitányság tevé-
kenységirányítási központjával (TIK), melynek operátora azonnal hívta a Sze-
rencsi Rendőrkapitányság szolgálatirányító parancsnokát. 
„Jómagam voltam a területen illetékes, készenlétes rendészeti parancsnok, 
nekem kellett vezetnem a kutatást és a társszervekkel való koordinációt” – 
vázolta Lázár Tamás, aki a küldés pillanatában a lakhelyén tartózkodott. 
Tondora András főtörzszászlós, a Szerencsi Rendőrkapitányság szolgálat-
irányító parancsnoka arról tájékoztatott, hogy mozgósította a Tokaji Rend-
őrőrs két szolgálatosát, és már elindult felém, de útközben még felvesz két 
kollégát a Taktaharkányi Rendőrőrsnél. A hadnagy jól ismeri a Kopasz-he-
gyet, sokat túrázott a Zempléni-hegység legdélebbi, 512 méter magas csúcsa 
közelében. Azt is tudja, hogy a köves-sziklás talaj nagyon csúszós, pláne zu-
hogó esőben, vaksötétben, ezért vízálló terepruhát öltött, túracipőt húzott, 
és a hátizsákjába kötelet, túlélő- és mentőkést, továbbá lámpákat is tett az 
elsősegélycsomag mellé – mondta. 
„Amikor a hegy lábához értünk, két tokaji őrmester, Mráz Richárd és 
Schwarcz Tamás már megkezdte a bajbajutottak utáni kutatást. Futva in-
dultam utánuk a vélt terület felé, nyomomban a taktaharkányi kollégákkal, 
Kukta Róbert zászlóssal és Hajdú Tibor őrmesterrel. Amikor a lehetséges 
helyszín közelébe értünk, a taktaharkányi kollégák felmentek egy magaslati 
pontra, ahonnan a lámpáikkal több irányba világítottak lefelé, és persze für-
késztek is, hátha lentről jövő fényeket látnak. A tokaji rendőrök is ezt tették, 
de ők egy másik dombtetőre mentek. Tondora András a parkolónál maradt, 
és összekötőként vett részt a mentésben” – folytatta Lázár Tamás. 
„A tevékenységirányító kolléga cellainformációk lekérésével igyekezett lo-
kalizálni a szerencsétlenül járt túrázók pozícióját. Csak határkoordinátákat 
kapott, amiket útközben összevetettünk a digitális domborzati térképpel, 
és mivel a Kopasz-hegyen sok leállított, elhagyott kőbánya található, csak 
sejtettem, hol lehetnek. Időközben a bajba jutott férfi is jelentkezett, meg-
kaptam a telefonszámát, felhívtam, és kértem, kiáltson, ha valahol megpil-

lantja egy zseblámpa fénycsóváját, illetve világítson a mobiljával. Lassan 
már pitymallott, de a fák között nem lett sokkal világosabb, ami abból a 
szempontból jó volt, hogy a tokaji kollégák halvány fényt vettek észre. Meg-
kértem őket, hogy a fejlámpám fényét figyelve tájoljanak a fényforrás irá-
nyába, és közben a férfi keresztnevét kiabáltam. Hallottam a válaszát, és 
kértem, hogy tovább kiáltozzon. A csúszós terepen, a sűrű növényzetben 
beletelt egy kis időbe, mire a zuhogó esőben a közelébe értem. A hangja 
lentebbről jött, ezért nagyon óvatosnak kellett lennem, nehogy magam is 
belecsússzak a szakadékba, ami valóban előttem volt. Miután láttam a férfit 
az ágak között, megállapítottam, hogy megközelíthetetlen: úgy 3 méterre 
a szurdok peremétől egy bányafalról kinőtt bokorban akadt fenn, ezt jelez-
tem a katasztrófavédőknek, akik már a közelben voltak, akárcsak a men-
tősök. Arról is tájékoztattam őket, hogy csak kötelekkel juthatnak le a fér-
fihoz” – olvasható a beszámolóban. 
Közben a mentésben részt vevő zsaruk a nőt is szólongatták. Schwarcz Ta-
más csatlakozott Lázár Tamáshoz, együtt indultak a keresésére. „Ahogy a 
nő válaszolt, rögtön érdeklődtünk az állapota felől, és hallatszott a hangján, 
hogy nagyon kimerült. Jeleztem a TIK ügyeletesének, hogy Schwarcz Ta-
mással kerülő úton lemegyünk a kőbánya aljára. Veszélyes lett volna, ha a 
szakadék falán próbáltunk volna lemászni. Ehhez viszont át kellett jutnunk 
egy lezárt vaskapun, amit alulról annyira benyomtunk, hogy átférjünk. Idő-
veszteség lett volna megvárni a katasztrófavédőket, hogy felfeszítsék. 
Aránylag hamar átvágtuk magunkat a kőbánya alján burjánzó bozóton, és 
a gödröket, sziklákat kerülgetve odaértünk a nőhöz. Sebesülés nem látszott 
rajta, de nagyon sápadt volt. Órák óta feküdhetett ott nyári ruhájában, ezért 
a dzsekimet rögtön ráterítettem. Zavartnak tűnt, de megértette, hogy még 
mozdulatlannak kell maradnia. Schwarcz Tamás visszament, hogy a men-
tősöket és a katasztrófavédőket a helyszínre irányítsa, én pedig a nővel ma-
radtam, és szóval tartottam. A barátja felől érdeklődött. Elmondta, hogy 
csak az éjszakai tájban szerettek volna gyönyörködni, azért indultak el a 
Kopasz-hegy tetejére, de meglepte őket a zivatar. Közben a túlélő- és men-
tőkéssel a bozótot irtottam, hogy helyet csináljak a mentősöknek, akik a 
katasztrófavédőkkel együtt érkeztek, és szakszerűen hordágyra tették a sér-
ültet. A férfiért is leereszkedtek, és sértetlenül felhozták. Ő végül a saját lá-
bán jött le. Lázár Tamás hadnagynak nem ez volt az első erdei kutatása” – 
írja a rendőr. 
"Két évvel ezelőtt én találtam meg annak a túrázónak a holttestét, aki le-
zuhant a Zempléni-hegység egyik sziklapereméről. Az erdésszel kerestük, 
miközben a kollégák a helyszínt biztosították, és a kutyás egységeket irá-
nyították. Nem lehetett tudni, honnan esett a mélybe, a kutatás órákig tar-
tott" – emlékezett az életmentő. "Elégedettséggel tölt el, hogy a nehéz kö-
rülmények ellenére ezt a két túrázót a bejelentéstől számított egy órán belül 
megtaláltuk. A társszervek együttműködése is példás volt" – zárta gondo-
latait a rendőr. 

Forrás: police.hu

Mintaszerű mentőakció zajlott nehéz terepen július 13-án 
hajnalban, zuhogó esőben a tokaji Kopasz-hegyen. Lázár 
Tamás hadnagy, a Szerencsi Rendőrkapitányság közleke-
désrendészeti osztály baleseti fővizsgálója hatfős zsa-
rucsapat vezetőjeként bámulatos gyorsasággal talált rá a 
balesetet szenvedett túrázókra – adott tájékoztatást web-
oldalán a rendőrség.

A mentésben résztvevő rendőrök. (Fotó: police.hu)

◄ A Tokaj fölött magasodó Kopasz-hegynek több veszélyes pontja is 
van. (Fotó: police.hu)

SZAKADÉKBÓL MENTETTEK A RENDŐRÖK
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Nyiri Tibor polgármester, a Szerencs Város 
Sportegyesület elnöke arról adott tájékoztatást, 
hogy sikeres pályáztatnak köszönhetően műfü-
ves futballpálya építésére nyílt lehetőség, amit 
már el is kezdett a kivitelező. A focipálya a 
szabványoknak megfelelő, a hosszúsága meg-
haladja a 90 métert, szélessége pedig az 50 
métert. „A 100 százalékos finanszírozású pro-
jekt a pálya kialakításán túl magába foglalja a 
világítást, a kispadokat, a labdafogó hálókat és 
minden olyan egyéb kiegészítőket is ami egy 
modern műfüves létesítményhez kell” – mond-
ta a városvezető. Hozzátette, az előzetes tervek 
szerint szeptemberre elkészülnek az építéssel. 
Nyiri Tibor kitért az élőfüves pályára is, ami meg-
közelítőleg tíz millió forintos támogatáshoz az 
önkormányzat korábban 30 százalékos (3 millió 
forint) önrészt adott, amiből a terület rendezését 
fedezték. „Mindenki tudja, hogy amikor a mér-
kőzésen oldalra kirúgták a labdát akkor egy ná-
dasban landolt, ami aztán vagy meglett vagy 
nem. Ezt már korábban is meg szerettük volna 
szüntetni” – hangsúlyozta a Nyiri Tibor. Hozzá-
tette, ez korábban pénz hiányában és a szüksé-
ges engedélyek beszerzése miatt nem valósult 
meg. Az önkormányzat azonban leküzdött min-
den akadályt. „A lényeg, hogy a nádas eltűnt, 

tehát feltöltöttük a területet, és kialakítottunk 
egy olyan új élőfüves focipályát amit elsősorban 
az utánpótlás csapataink használnak” – mondta 
a polgármester, aki emlékeztetett arra, hogy a 
közelmúltban több fejlesztés is történt a sport-
telepen. Ilyen a mart aszfaltból elkészült parkoló, 
a világítás korszerűsítése, és a Népstadionból 
megszerzett székek a leláton, kondipark építése, 
és a Magyar Kézilabda Szövetség közreműkö-
désével megvalósult rekortán borítású pálya. 
A városvezető érdeklődésünkre elmondta, 
hogy a fejlesztések egy nagyobb terv részét 

képezik. A cél az, hogy a város keleti kapuja 
felé a 37-es főúton érkezőket rendezett, gon-
dozott terület látványa fogadja, a cukorgyári 
hűtőtavak, a Magyar utcában található rekre-
ációspark, a sporttelep, a hamarosan épülő 
kutyafuttató, valamint a babafa program ke-
retében és a Szeretlek Szerencs! mozgalom ak-
tivistái által ültetett fasorok összekötésével 
olyan modern, nyugat-európai szintű szabad-
időpark jöjjön létre, amit az itt élők, és a váro-
sunkba látogató turisták egyaránt igénybe ve-
hetnek.

A Tatay Zoltán Ifjúsági Sporttelepen 
új műfüves focipálya építését kezdte 
meg Szerencs Város Önkormányzata.

FEJLESZTÉSEK A SPORTTELEPEN

A megjelenteket Nyiri Tibor polgármestere kö-
szöntötte, aki beszédében arra hívta fel a figyel-
met, hogy Szent Iván éjszakájának Szerencsen 
már hagyománya van, öröm számára, hogy az 
idén újra megszervezésre került. Azt kívánta min-
denkinek, hogy ez a nyár úgy sikerüljön, ahogyan 
azt eltervezte” – mondta a városvezető. Hozzá-
tette, ez az esemény remek alkalom arra, hogy 
a családok kicsit kikapcsolódjanak, megfeledkez-
zenek a hétköznapok gondjairól. Hangsúlyozta, 
hogy a rendezvényen idősebbek-és fiatalok egya-
ránt találhattak kedvükre való elfoglaltságot. A 
beszéd után a különböző ügyességi játékoké volt 
a főszerep, többek között volt ugrálóvár és asz-
szonycipelő verseny is. Rábainé Végh Anett szer-
vező érdeklődésünkre elmondta, az eseményt 
minden éven a közösségépítés, a hagyományok 
ápolása és a kellemes kikapcsolódás miatt ren-
dezik meg. Hozzátette, kiemelt figyelmet fordí-
tanak fiatalokra, akiknek sportprogramokat ren-
deznek. A finom ételről és hűsítőkről Kiss Dezső 
képviselő gondoskodott. Az érkező vihar miatt 
több programot viszont el kellett halasztani a 
Szerencsi Szentivánéji rendezvényen.

A Mozdulj Szerencs közösség, Szerencs Város Önkormányzata és a Szerencsi 
Művelődési Központ és Könyvtár idén harmadik alkalommal rendezte meg 
a Szent Iván-éji Vigasságot június 24-én a volt cukorgyári hűtőtavaknál.

III. SZERENCSI SZENT IVÁN-NAPI VIGASSÁG

Elkezdődött a műfüves focipálya építése.

Ugrálóvár is várta a legkisebbeket.
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Magyarországról három erős fiú és egy leány vett 
részt az idei súlyemelői U-15-ös és U-17-es Euró-
pa-bajnokságon, amelynek Chișinău (Kisinyov) 
Moldova fővárosa adott otthont. A magyar csa-
patban ott volt Szerencs büszkesége Fábián Léna 
is, aki a 81 kg-os súlycsoportban indult és az igen 
előkelő 4. helyezést érte el. A magyar sportolók 
július 9-10. között álltak rajthoz. Fekete Diána ed-
ző rendkívül elégedett az elért helyezéssel, hiszen 
Lénát a verseny előtt több sérülés is hátráltatta, 

ennek ellenére mégis vállalta a megmérettetést. 
„Kemény és nehéz 6 hét van mögöttünk de kiállt, 
versenyzett! Büszkék vagyunk rád Lénuka! Kö-
szönjük a versenyeztetést Haragos Attila szövet-
ségi kapitánynak és Baranyai János szövetségi 
edzőnek” – írta közösségi oldalán Fekete Diána, 
Léna edzője. 
Az eredmények: Fábián Léna U-17, 81 kg 
súlycsoport, összetett 150, 4. helyezés. Nagy 
Zsolt U-17, 96 kg súlycsoport, összetett 286, 
4. helyezés. Lepkó Bence U-17, 89 kg súlycso-
port, összetett 246, 6. helyezés. Tyukodi And-
rás U-17, 102 kg súlycsoport, összetett 278, 7. 
helyezés.

Fábián Léna, a Szerencs VSE súlyeme-
lője az Európai Bajnokságon 4. helye-
zést ért el.

KIEMELKEDŐ HELYEZÉS AZ EURÓPAI BAJNOKSÁGON

Fábián Léna sérülései ellenére is indult a versenyen.

A szerencsi gárda az első helyen végzett, össze-
sen 48 ponttal. Megelőzték a Sárospataki TC-t, 
Abaújszántói VSE-t, Pácin SE-t, Taktaharkány 
SE-t, Gönc VSE-t, Mezőzombor FC-t, Karcsai 
LSE-t, Tiszaladány KSIE-t és a Telkibánya ASE-t. 
Az ifjú titánok 18 mérkőzésből 16-ot megnyer-
tek és több mint 100 gólt lőttek. A legtöbb ta-
lálatot Cziczer Máté szerezte, aki összesen 28-
szor talált az ellenfél hálójába. 
Az ünnepélyes díjátadóra június 30-án került 
sor a szerencsi önkormányzat tanácstermében. 
A sportolókat Nyiri Tibor polgármester köszön-
tötte, aki beszédében a csapat fontosságára 
hívta fel a figyelmet. „Törekedjetek mindig arra, 
hogy a másikkal együttműködjetek, még akkor 
is, ha nem szimpatikus. Ti ezt megtettétek, hi-
szen csapatként küzdöttetek, együtt harcolta-
tok és nem maradt el a jutalom. Azt kívánom 

nektek, hogy ezt a szemléletet az életben, a 
munkahelyen is alkalmazzátok, mert ha össze-
fogunk akkor messzebbre jutunk és erősebbek 
vagyunk” – mondta a városvezető. 
Mudri Mihály a csapat edzője köszöntőjében 
hangsúlyozta, hogy az elmúlt években nem 
csak a játékosok, de ő maga is sokat fejlődött. 
„Büszkén elmondhatom, hogy az utóbbi két év 
szinte tökéletes volt. Az elmúlt időszakban 
olyan teljesítmény nyújtottatok amire okkal le-
hettek büszkék. Örülök annak, hogy olyan játé-
kosok kerültek ki a kezem alól, akik folyamato-
san fejlődtek, erősödtek” – mondta az edző, aki 

a következő szezont már egy másik sportegye-
sületben folytatja. A beszédeket követően Nyiri 
Tibor  átnyújtotta az érmeket és okleveleket. 
Játékosok: Tóth Milán, Mudri Soma, Jámbor 
Soma, Maczó Bence, Kovács Máté, Takács Má-
té, Béni Szilárd, Bodnár Zoltán, Szabó Zsombor, 
Jaczkó Milán, Hugya Zsolt, Vadászi Gábor, Hódi 
Balázs, Szatmári Máté, Szilvási Gergő, Dányi 
Brendon, Dányi Gábor, Levik Boldizsár, Cziczer 
Máté, Dienes Tamás, Szőke Bence, Kiss Levente, 
Timár Botond Zoltán, Buri Szebasztián, Jäger 
Máté, Szabó Roland. A gárda edzője: Mudri Mi-
hály.

A Szerencs VSE U-13-as labdarúgó csapata június 24-25-e között meg-
hívást kapott a Rozsnyón megtartott Nemzetközi Labdarugó Tornára. 
„Játékosaink izgatottan várták ezt a hétvégét, hiszen fiatal sportolóink még 
soha nem vettek részt külföldön, más nemzetek elleni küzdelemben. Nagyon 
magas színvonalú szervezésnek és fogadtatásnak lehettek részesei a jelenlévő 
csapatok (Magyarok, Szlovákok, Csehek) és az őket elkísérő szülők, hozzátar-
tozók” – olvasható Kiss Dávid edző tájékoztatásában. Hozzátette: a gyerekek 
rengeteg pozitív élménnyel, tapasztalattal térhettek haza a kétnapos hétvége 
után. A barátságos mérkőzéseken egyaránt született vereség, döntetlen és 
győzelem. 
Játékosok: Gulyás Levente, Halász Bence, Képes Gábor, Kiss Bence, Kiss-Orosz 
Dávid, Kiss-Orosz Imre, Kovács Csanád, Lénárt Áron, Nagy Zalán, Német Benett, 
Szabó Benedek, Székely Géza, Takács József és Váradi Magor.

Az előző lapszámunkban már beszá-
moltunk róla, hogy a B.A.Z. megyei II. 
Kelet U-19-es labdarugó bajnokság 
idei győztese a Szerencs VSE U-19-es 
csapata. Nyiri Tibor polgármester sze-
mélyesen gratulált június 30-án a spor-
tolóknak és nyújtotta át az érmeket.

SIKERT SIKERRE HALMOZTAK AZ U-19-ES FOCISTÁK

A gyerekek először szerepeltek nemzetközi tornán. (Fotó: magánarchívum)

A Szerencs VSE U-19 labdarúgó játékosai.

NEMZETKÖZI LABDARUGÓ TORNA ROZSNYÓN



Kos: III. 21. – IV. 20. 
A Kosok álmodozni fognak egy ideig, 
és behódolnak a tökéletes életről al-

kotott elképzeléseiknek. Ebben az idő-
szakban bizonyos, régóta fennálló akadályok is fel-
színre kerülnek, amiket most le kell küzdenie.  

 
Bika: IV. 21. – V. 20. 
A Bika tele lesz szenvedéllyel, és sok új 
szerelmi élménynek nézhet elébe. Nyu-

godtságának és lelki békéjének köszönhe-
tően pozitív energiákat fog terjeszteni környeze-
tedben, és érdekes emberekkel kerül kapcsolatba. 

 
Ikrek: V. 21. – VI. 21.  
Az augusztus sok kiszámíthatatlan 
fordulatot hoz az Ikrek számára, de 

ezek csak irracionális alapokon fognak áll-
ni. Ezért ne hagyja, hogy érzései elnyeljék, és jobb, 
ha mindent előre átgondol, és racionalizál. 

 
Rák: VI. 22. – VII. 22. 
Ez kihívásokkal teli hónap lesz a Rák 
számára. Az életben problémákkal fog 

szembesülni, amitől akár padlót is foghat. 
Meg fogja oldani a helyzetet, de egy ideig be kell 
zárkózni és mindent fokozatosan feldolgozni. 

Oroszlán: VII. 23. – VIII. 23. 
Az augusztus sikeres hónap lesz 
Oroszlán számára. Nemcsak a munká-

ban fog jól boldogulni, hanem a magáné-
letében is. Pozitív energiával fog ragyogni, ezért 
pozitívan befolyásolja a környezetet. 

 
Szűz: VIII. 24. – IX. 23.  
Augusztusban a Szűz hangulati inga-
dozásokkal néz szembe. Ezért ez az 

időszak nem lesz ideális olyan fontos dön-
tések meghozatalára, amelyek racionális mérlege-
lést és belátást igényelnek. 

 
Mérleg: IX. 24. – X. 23.  
Augusztusban a Mérleg nagyon társa-
ságkedvelő lesz. Az empátia felébred 

Önben, és ennek köszönhetően barátaid 
kedvenc mentora lesz. Ebben a hónapban mindent 
megtenne másokért. 

 
Skorpió: X. 23. – XI. 22. 
Az augusztus a makacsság és a lendü-
let egy részét hozza a Skorpióknak. 

Bármit elérhet ebben a hónapban, amit cé-
lul tűzött ki. Hajlamos lesz azonban arra, hogy ne 
legyen tekintettel másokra. 

Nyilas: XI. 23. – XII. 21. 
Augusztusban a Nyilasok nem lesznek 
képesek abbahagyni a szabadságon és 

az utazáson gondolkodását. Élvezni fogja 
mind az egynapos kirándulásokat, mind a külföldi 
tartózkodást. 

 
Bak: XII. 22. – I. 20. 
Úgy érezheti magát, mintha egy érzel-
mi hullámvasúton ülne, ez pedig nem 

lesz jó hatással a körülötte lévőkre vagy a 
partnerére. Problémái lesznek a féltékenységgel 
és azzal is, hogy mindent irányítani akar.  

 
Vízöntő: I. 21. – II.19. 
A Vízöntők mindent komolyan és sze-
mélyesen fognak venni. Elkezd túlzot-

tan perfekcionista lenni, ami motiválni fog-
ja Önt, de a céljai elérése alatt tapasztalt kudarcai 
is lehangolják, sőt szorongást is érezhet emiatt. 

 
Halak: II. 20. – III. 20. 
Ebben a hónapban biztosan nem lesz 
Önben vágy a társasági életre. A Halak 

minden szabad pillanatukat valamilyen kö-
zös tevékenységgel szeretnék eltölteni barátaikkal 
vagy partnerükkel.

Szerencsi Hírek 2023. augusztusi horoszkóp

Radnóti Miklós Naptár című versciklusából 
(Augusztus) idézünk: „Mókus sivít már és a 
büszke …” 
VÍZSZINTES: 1. Az idézet folytatásának első ré-
sze. 10. Fehéren molyhos levelű növény (Salvia ar-
gentea). 12. Perzsa uralkodói cím. 13. Ügyet lerendez. 
14. Páros rész! 15. …-alkohol; borszesz. 16. Brit zenész, 
zeneszerző (Brian). 17. 2013-as angol sci-fi, eredeti cí-
me: The Machine. 18. Vörös …; Grönland felfedezője. 
19. Jegyzet készítése. 20. Nincs benne semmi. 21. 
Szomjoltó folyadék. 22. Kenyeret vág. 24. Ijesztő 
szörny. 25. Igefajta. 26. Ellentétes kötőszó. 27. A vár-
megye élén álló királyi megbízott helyettese. 29. Wizz 
…; hazai diszkont légitársaság. 30. József Attila verse. 
32. Az idézet folytatásának második része. 
FÜGGŐLEGES: 1. Kíméletlenül bírál. 2. Vagyis, tehát. 
3. Harag. 4. Néma gésa! 5. Éhes állat ellátása. 6. Csú-
szás, műszaki szóval. 7. A Duna romániai mellékfo-
lyója. 8. Esetleg. 9. Forgalmat máshová irányít. 11. … 
a boldog szép napok; Beatrice-sláger. 15. Egyenlő, ré-
giesen. 17. E férfinév eredetijét Dumas egyik testőr-
alakja viselte. 18. Levélmintázatú. 19. Bírói döntésho-
zatal. 20.  Átadandó hír. 21. Bagdad a fővárosa. 22. 
Zenei hangsor. 23. Melyik irányba? 25. A gazdaság 
szekunder szektora. 26. Tanuló. 28. Percegő rovar. 29. 
Svájci hírügynökség névbetűi. 31. Lüktetni kezd! 

EFEMER

Előző rejtvényünk megfejtése: „Fényes arcú fák felett”. A szerencsés nyertes: Ragulszki Gyuláné. Megfejtőnk 1 db csokoládé csomagot kap 
ajándékba. A nyeremény átvehető a Szerencsi Polgármesteri Hivatal ügyfélszolgálatán. A fenti rejtvény megfejtését augusztus 21-ig postázzák 
címünkre (3900 Szerencs, Rákóczi út 89.) vagy adják le a Szerencsi Polgármesteri Hivatal ügyfélszolgálatán. A keresztrejtvény helyes megfejtői 
között 1 db 3.000 forint értékű csokoládécsomagot sorsolunk ki.
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Vásárolok képesla-
pokat, kitüntetéseket 
(jelvényeket, kitűző-

ket), régi iratokat, porcelánokat, fém-, 
papírpénzeket (akár ömlesztve), katonai 
dolgokat (kard, szurony, egyenruha), 
képregényeket, festményeket, órákat, 
zsebórákat, régi játékokat. Hagyatékok, 
gyűjtemények azonnali, készpénzes fel-
vásárlása! Hívására házhoz megyek! Hív-
jon bizalommal! Tel.: +36 (30) 134-6205. 
Sportos alkatú középkorú férfi 
170/70/56 (magasság, súly, kor), biztos 
anyagi háttérrel, hasonló alkatú 35-55 
éves hölgyet keres élettársként. 1-2 gyer-
mek nem akadály, csak fényképes levélre 
válaszolok. Postafiók cím: 3900 Szerencs, 
Pf. 21.
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apróhirdetés

A Szerencsi Hírek 

következő száma 

2023.  

augusztus 25. 

jelenik meg.
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